
Protokół Nr X/2011 

z X Sesji Rady Gminy Poświętne 

z dnia 28 października 2011 r. 

X Sesja Rady Gminy Poświętne odbyła się w dniu 28 października 2011 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy i trwała w godz. 9°0 - 13°0. Obrady prowadził Przewodniczący 
Rady Gminy Mariusz Kaim. 

W obradach udział wzięli: 

• Radni Gminy - 15 osób 

• Jan Cymerman - Wójt Gminy 

• Marzanna Zagórska - Sekretarz Gminy 

• Joanna Wyszyńska Orszulak, Ewa Zaręba - Sycik - obsługa pra'Nna 

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. I 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy, następnie powitał wszystkie osoby 
przybyłe na Sesję Rady Gminy oraz stwierdził kworum wymagane do prawidłowego 

obradowania. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść porządku obrad, który przedstawia się 

następuj ąco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. PrLyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 

6. Informacja poszczególnych komi~ii z działalności w okresie między sesyjnym. 
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7. 	 Infonnacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 

24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

8. 	 Infonnacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych 
zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 

9. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poświętne 
na lata 2011 - 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

w trybie bez przetargowym części budynku szkolnego w Krubkach Górkach 30, gm. 

Poświętne o powierzchni 30 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 
gospodarczej - sklep spożywczo - przemysłowy na okres powyżej trzech lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego Warszawa Praga w 

Warszawie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dła Warszawy Pragi 

- Południe. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr Vlll/46/20ll Rady Gminy Poświętne 

z dnia 25 sierpnia 20 II r. w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

prowadzone przez Gminę Poświętne. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Odpowiedzi na interpelacj e i zapytania. 

18. SpraVv)' bieżące. 

19. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku 

obrad? 

Pan Bogusław Ułejczyk zgłosił propozycję wniesienia punktu 5a, ponieważ w porządku obrad 
znajduje się punkt sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesyjnej i zawsze był 

punkt sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z okresu między sesyjnego, a tego 
punktu w przedstawionym porządku obrad nie ma. Zgłosił jako punkt 5a sprawozdanie 
Przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesyjnym. 

Pan Jarosław Kie1czyk (Nowe Ręczaje) zgłosił punkt 15a i 15b. Punkt 15a dotyczy apelu do 
Wójta Gminy Poświętne o wywiązanie się z umowy z Ministerstwem Sportu 
(dofinansowanie zadania: budowa Sali gimnastycznej wraz z łącznikiem w Cygowie ). Punkt I 



l5b dotyczy apelu do Wójta Gminy Poświętne o przyspieszenie procesu w zakresie 

wodociągowania Gminy Poświętne. W dalszej części apele zostaną uzasadnione. 

Pan Jerzy Kieś zgłosił punkt 15c dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zlecenia Komisji 
Rewizyjnej Gminy Poświętne przeprowadzenia kontroli w zakresie wszystkich umów 

cywilno - prawnych zawartych między Gminą Poświętne lub Urzędem Gminy Poświętne, a 

podmiotami świadczącymi obsługę prawną Gminy Poświętne lub Urzędu Gminy Poświętne 
w okresie od kadencji obecnej Rady Gminy Poświętne do chwili obecnej, zasadność i 
celowość zawarcia ugody pomiędzy Gminą Poświętne, a Fimlą Zambet w sprawie Sygn. Akt 

l Co 619/11 zawartej przed Sądem Rejonov.'Ym w Wolominie, dokładnego przeanalizowania 
raportów, ieh ezęści szczegółowych oraz zaleceń pokontrolnych z przeprowadzonej kontroli 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w roku 2010 Gminy Poświętne za 2009 rok. Wykonanie 

uchwały, w szczególności w zakresie udostępniania wszystkich niezbędnych dokumentów do 

przeprowadzenia kontroli, o której mowa § I niniejszej uchwały powierza się Wójtowi 

Gminy Poświętne. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił punkt lSd dotyczący udostępnienia dla ogółu 

społeczności korzystania po za godzinami lekcyjnymi z Sali sportowej w Cygo wie. 
Stwierdził, że wpłynęło 5 propozycj i zmian. Odniósł się do punktu Pana Bogusława 

Ulejczyka informując, że na poprzedniej Sesji Rady Gminy wnioskował aby zmienić punkt 
pt. sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Poświętne, na informacje poszczególnych 

komisji z działalności w okresie między sesyjnym, a było to uzasadnione tym, że 

Przewodniczący Rady Gminy nie ma takiej władzy do reprezentowania Gminy Poświętne na 
zewnątrz tak jak Wójt, działa tak jak każdy Radny, a jego rola sprowadza się do tego, że 
przewodniczy Radzie, nie ma aparatu władczego, a Przewodniczący poszczególnych Komisji 

wiedzą co było przedmiotem obrad na poszczególnych komisjach. 

Pan Bogusław Ulejczyk odpowiedział, że wie, że Przewodniczący Rady Gminy nie ma takiej 

władzy jak Wójt na zewnątrz, ale Radę na zewnątrz reprezentuje Przewodniczący Rady 

Gminy. Poprosi! aby Pani mecenas odpowiedział czy to jest uzasadnione. 

Pani Joanna Wyszyńska - Orszulak odpowiedziała, że tak jest, że Przewodniczący 

reprezentuje Radę Gminy na zewnątrz. 

Pan Mariusz Kaim powiedział, że zgadza się z tym, że Przewodniczący reprezentuje radę 
Gminy Poświętne na zewnątrz, ale nie odbywa tak jak Wójt oficjalnych spotkań, a jedynie 

uczestniczy w posiedzeniach poszczególnych komisji, dlatego też jest prośba do 

Przewodniczących poszczególnych komisji o sprawozdanie tego co było robione. 

Pan Bogusław Ulejczyk zwrócił się do Przewodnicz.ącego Rady, że przyjmuje raz w tygodniu 
interesantów, chyba są o czymś prowadzone rozm0'ń'Y i działania. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że zgłaszają się ludzie ale często są to spra\!\''Y 
nie związane z Gmina tylko "czysto ludzkie", dlatcgo nie czuje się upoważniony do tego aby 

o nich mówić. Do tego jest droga formalna, jeżeli ktoś zgłasza swoje problemy to są one 
przekazywane dalej. 

~3 
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Pani Jolanta Sałańska powiedziała do Przewodniczącego Rady, że na zewnątrz w telewizji 
dobrze v,ypadł, to może mógłby coś przybliżyć. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad? 
Przewodniczący rady Gminy poinformował, że przystąpi się do głosowania nad przyjęciem 
porządku obrad, a punktu 5a nie należy wprowadzać, ponieważ punkt 6 wyczerpująco 
przedstawi działalność Rady Gminy Poświętne, Przystąpił do glosowania przedstawionych 
punktów. 

Głosowanie nad punktem Sa: 6 głosów - za, 9 głosów - przeciw, Punkt nie został dodany do\ 
porządku obrad, 

I Głosowanie nad punktem lSa: 9 głosów za, 6 głosów - przeciw. Punkt został dodany do 
porządku obrad,

I 
Glosowanie nad punktem 15b: 9 głosów za, 2 głosy···· przeciw, 4 głosy - wstrzymujące. 

Punkt zostal dodany do porządku obrad. 

I 
Głosowanie nad punktem 15c: 9 głosów za, 6 głosów - przeciw. Punkt został dodany do 
porządku obrad. 

Głosowanie nad punktem lSd: 9 głosów - za, 3 głosy - przeciw, 3 głosy - wstrzymujące, 

Punkt został dodany do porządku obrad. 

Przewodniczący rady Gminy poddał pod głosowanie cały porządek obrad uwzględniającego 
punkty 15a, 15b, 15c, l5d. 

Głosowanie: 14 głosów - za, l głos - wstrzymujący, Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 3 ~ 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

I Pan Robert Roslon powiedział, że chciałby aby protokół został trochę rozszerzony, o niektóre 
stwierdzenia, ponieważ słuchając nagrania z Sesji Rady Gminy i czytając protokół zauważył,

I że są braki ważnych stwierdzeń, to są głównie słowa "''Ypowiedziane przez Radnych i 

I 
pracowników gminy, dokument zostanie dostarczony do Biura Rady. Przeczytał rzeczy, 
których zabrakło w protokole: zmiana w porządku obrad, która została złożona zbyt późno w 
trakcie dyskusji, chodziło o to żeby przesunąć uchwałę o opłatach za przedszkole wcześniej 
przed głosowaniem nad uchwałami budżetowymi, stwierdzenie Przewodniczącego o tym 
żeby nie robić drugiej Sesji tylko przerwać tą żeby nie brać podwójnych pieniędzy za Sesję, 
stwierdzenie, że powodem przerwania będzie więcej poprawek jeżeli chodzi o uchwały 
zmieniające budżet, Pan Jerzy Kieś stwierdził "Czy taka samowolka jest cały czas bo to są

j 
duże kwoty i kolejne roboty dodatkowe, ostatnio było 950. 000 zł, a teraz kolejne 180. 000 zł.

l To jest kpina z nas. Następnie pani Iwona Bajkowska zapytała czy te pieniądze zostały już

l wydane? Pani Maria Staszewska odpowiedziała, że przy inwestycji są sprawy, które trzeba 

l 



zrobić. Pan Sławomir Rosłon zapytał dlaczego jeśli chodzi o Wolę Cygowską, skoro jest 

stworzony projekt to już są planowane roboty dodatkowe, bo słyszeliśmy na komisji oświaty? 
Pan Jerzy Kieś stwierdził, że mamy teraz co do Sali gimnastycznej 180. 000 zł różnicy, kto o 
tym zadecydował, czy ktoś słyszał o tym na sesji? Poprosił o imię i nazwisko osoby z naszej 
gminy, która może decydować o takich kwotach bez wiedzy rady. ". W drugiej części przy 
dyskusji o uchwałach budżetowych Pani Iwona Bajkowska zapytała, które rachunki są jeszcze 
nie zapłacone skoro dla Firmy Zambet były pieniądze zaplanowane? To są uwagi do 
protokołu Nr VIIIi2011. Dodał jeszcze, żeby wzorem do dwóch ostatnich protokołów, jeśli 
jest mowa o jakiś załącznikach to żeby te załączniki były dołączone do protokołu, ponieważ 
w protokołach z V/2011 i VIIi2011 Sesji Rady Gminy, które są zamieszczone na BlP - e nie 
ma załączników. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie poprawki zgłoszone przez Pana Roberta 
Rosłon aby uwzględnić je w treści protokołu Nr VIII/2011. 

Głosowanie: 9 głosów - za, 6 głosów - wstrzymujących. Poprawki zostały uwzględnione. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół Nr VIJl/2011 z poprawkami. 

Głosowanie: 10 głosów za, 5 głosów - wstrzymujących. Protokół z VIll/2011 Sesji Rady 
Gminy zostal przyjęty. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu Nr IX/2011? 

Nikt z obecnych nie zgłosił uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał jego treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów za. Protokół z IX/20!! Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. 5 

Pan Jan Cymerman Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego 
informując, że: 

• 	 Uczestniczył w dwóch spotkaniach z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego, 
były poruszane lematy współpracy gmin oraz poszczególnych inwestycji, na jesieni 
tego roku będzie ruszał program wodociągowania. 

• 	 Odbyło się spotkanie z Wojewodą w sprawie wchodzącej usta",)' o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach, było dużo dyskusji na temat budowy dróg krajowych 
i wojewódzkich. Dodał, że jeżeli chodzi o drogę nr 634 (od Wołomina w kierunku 
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Ząbek i do Warszawy) Wojewoda i Marszałek Województwa Mazowieckiego 
pov.iedzieli, że za tej kadencj i ta droga na pewno nie będzie zrobiona. 

• 	 Odbyło się spotkanie z Gaz - Media, Prezesem Jerzym Michalczykiem w sprawie 
gazyfikacji gminy Pośvviętne, jest na to szansa, ponieważ powstanie stacja w 
Rojkowie ale to są na razie projekty, a jak inwestycja dojdzie do skutku to zostanie 
zgazyfikowane Turze i Rojków. Dodała, że do torów rządzi spółka w Mińsku 
Mazowieckim, a od torów spółka w Warszawie i aby ciągnąć dalej gaz te spółki 
muszą się porozumieć. 

• 	 Odbyło się kilka spotkań Wójtów ze Starostą Powiatu Wołomińskiego gdzie tematem 
na przykład było schronisko dla bezdomnyen zwierząt, w powiecie powinno takie 
powstać tylko jeszcze nie wiadomo gdzie, poruszany był również temat gospodarki 
odpadami i pierwsze kroki są już czynione, jest propozycja aby powstał związek gmin 
i żeby wspólnie tymi śmieciami się zająć, tematem były również zabezpieczenia 
przeciwpowodziowe, ostatnie dwa lata pokazały, że jest z tym bardzo dużo 

problemów. 

• 	 Wydano 15 decyzji w ewidencji działalności gospodarczej, dokonano 40 wpisów 
zmian w gminnej ewidencji działalności gospodarczej, v,)'dano 2 zezwolenia na 
sprzedaż alkoholu, \'V)'stawiono 98 decyzji przypisująeycn wymiar podatków, 
wystawiono 168 decyzji o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej, wystawioną l decyzję z tytułu 
opłaty za zajęcie pasa drogowego, wydano l decyzję w sprawie odroczenia podatku, 
38 zaświadczeń o podatkach i opłatacn lokalnych, 46 decyzji zezwalających na 
wycinkę drzew i krzewów. 

• 	 Wykonano mapy do celów projektov.)'ch w Cygowie, zlecono opracowanie koncepcji 
oraz dokumentacji kosztorysowo - projektowej, koncepcja ma być gotowa do 15 
listopada 20 II roku, a projekt budowy do 20 grudnia 20 II roku, cena wynosi 20. 000 
zl. napotkano tam jeden problem, ponieważ tam są punkty archeologiczne i trzeba 
będzie uzgadniać to z Wojewodą, droga jest dosyć wąska dlatego muszą być 
koncepcje, które będą przedstawione Radzie Gminy. 

• 	 Brakuje pieniędzy na drogę w Dąbrowicy, jest już rozstrzygnięty przetarg to znaczy 
jest przedłużony lennin związania z ofertą, finny się na to zgodziły, potrzeba ok. 100. 
000 zl, a takich pieniędzy nie ma i nie wiadomo co robić. Otrzymano propozycję 
Komisji Finansowo Budżetowej i Rozwoju, które zostaną rozpatrzone. 

• 	 W tej chwili przygotowywany jest przydział mocy na oświetlenie uliczne, "''Ystąpiono 
o umowy przyłączeniowe, wszystkie związane z tym czynności oraz projekt montażu 
do zgłoszenia do Nadzoru Budowlanego. 

• 	 Zlecono opracowanie dokumentacji kosztorysowo- projektowej na chodnik w 
Poświętnem, przygotowywana jest decyzja o ustalenie lokalizacji inwestycji celu 



l 
publicznego, prawdopodobnie będą zgody mieszkańców, ponieważ trzeba będzie 

trochę wejść w grunt mieszkańców, 

• 	 Jest już decyzja budowy, plany i projekty na budowę oświetlenia ulicznego w 
Międzypolu, 

W budżecie jest zaplanowane na ten cel 15, 000 zł, 4. 000 zł weźmie Inspektor 
Nadzoru - tak wynika z rozeznania cenowego, najtańsza oferta wyszła 26, 500 zł 

brutto, trzeba będzie zastanowić się skąd te pieniądze wziąć. 

• 	 Na ocieplenie budynku Szkoły Podstawowej w Międzylesiu brakuje pieniędzy, o 
czym Radni wiedzą, W lipcu były spor71ldzone kosztorysy i Komisja Oświaty z tym 
się zapoznała, Cena waha się między 200. 000 zł, a 300.000 zł. Nie ma jeszcze 
informacji na piśmie, jak wiadomo komisja spotkała się 4 października i zdecydowała 
się na remont całości budynku, Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej ogłosił nabór na wnioski na ocieplenie budynków, z tym, że suma 
jest duża, tak jak za ocieplenia kompleksowe kilku obiektów. Nabór wniosków trwa 
do 30 stycznia 2012 roku, 

Pan Robert Roslon zapytała Wójta Gminy czy ten chodnik w Poświętnem to jest ten sam co 
umieszczony w BlP - e chodnik w Choinach? 

Pani Nlańa Staszewska odpowiedziała, że jest to ten sum chodnik, taka sama sytuacja jest jak 
mówi się Szkoła Podstawowa w Poświętnem, a sala wybudowana jest w Cygo wie, 

Pan Jerzy Kieś zwrócił się z pytaniem dotyczącym kompleksowego ocieplania budynków, 
ponieważ na budynku Szkoly Podstawowej w Nowych Ręczajach brakuje ocieplenia, ile 
szkół należałoby do tego projektu zgłosić? 

Wójt Gminy odpowiedział, że szczegóły to na Komisji Oświaty, potrzeba jest większej ilości, 
ponieważ tam wchodzą duże sumy. Po pierwsze to nie wiadomo czy starczy pieniędzy, a 
jeżeli już to należałoby również ocieplić Ośrodek Zdrowia w Poświętnem, zależy jakie byłoby 
dofinansowanie, bo jeżeli byłyby to małe kwoty naszego wkładu to można by to zrobić. 

Pan Sławomir Rosłon zapytał Wójta Gminy, ponieważ brakuje pieniędzy na drogę w 
Dąbrowiey, na oświetlenie uliczne w Miedzypolu, a Komisja Finansowa wystąpiła z 
wnioskiem aby te pieniądze przesunąć z administracji, w rozmowie telefonicznej Wójt Gminy 
stwierdził, że tych pieniędzy z administracji rada nie dostanie, dlaczego? Wójt Gminy chciał 
te pieniądze przesunąć na brakujące 180, 000 zł, a nie chce ich przesunąć na to co by ogółu 
społecznemu moglo dobrze służyć, wiadomo wcześnie będzie robić się ciemno, a na 
Międzypolu już ktoś kiedyś zginął, jest duże niebezpieczeństwo na drodze, a my tego nie 
robimy, czemu zwlekamy od lutego do tej pory? To już dawno powinno być zrobione. Wójt 
Gminy dopiero powiadomił Radnych o tym 12 września 2011 roku, że brakuje 15.000 zł, 
Komisja Finansowa się zebrała, złożyła propozycję przesunięć bo na razie nie ma innych 
pieniędzy. Czemu w tej uchwale Wójt Gminy się do tego nie ustosunkował? Dodał. że słyszał 
zapewnienia od Wójta Gminy, że chce z Radnymi współpracować, to niech to będzie dobry 
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przykład do współpracy, zabrać te pieniądze z administracji i pokazać tą współpracę, a teraz 

Wójt Gminy zaczyna wypierać się ustawami, że jest czas ustawov.'Y, tu nie powinien liczyć 

się czas ustawo\\'Y jeśli chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców, całej naszej gminy. Pewne 

rzeczy powiJmy być zrobione i już dawno powilmo być o nich zapomniane. 

I 	 Wójt Gminy odpowiedział, że było już dawno wiadomo, że 15.000 zł na lampy będzie za 

I 
mało. Rozumie to, że nie było pieniędzy i nie było skąd wziąć, a jak znaleziono pieniądze na 

brakujący plan na salę gimnastyczną lo od razu malazły się pieniądze i był na nie skok i 

można je dać na oświetlenie uliczne. Dodał, że nie zastawia się ustawami tylko, że wniosek 

trzeba przeanalizować i według Statutu na odpowiedź jest 14 dni, a to mówi § 46 Statutu 
, Gminy, gdy wpłynie taki wniosek to trzeba go z księgową przeanalizować bo to nie jest takie 
!, proste, na odpowiedź zostało jeszcze trochę czasu i trzeba się nad tym poważnie zastanowić,, 

ponieważ za finanse odpowiada Wójt i każdy nieprawidlo\\'Y ruch może skutkować 

finansowo, a jeżeli chodzi o współpracę to bardzo dziękuje, takiej współpracy to się bardzol 

I 
spodziewał. Powiedział, że Pan Sławomir Rosłon mówi o współpracy, a już była Prokuratura, 

Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych, a teraz przyszło Prezes Zamówień Publicmych, 

szykowane są już dokumenty, podpowiedział, że jeszcze można zaskarżyć do Najv.'Yższej 

Izby Kontroli. bo było już pisane do Prezydenta - Lecha Kaczyńskiego i trzeba było 
l 	 odpowiedzieć Panu Prezydentowi, ponieważ cos było nie tak z salą gimnastyczną. Dodał, ze 

tak to \\'Yglądało i dziękuje za współpracę. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do Wójta Gminy. 

Nie było żadnych pytań. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o zabranie 

głosu. 

Pan Jarosław Kielczyk (Nowe Ręczaje) Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

poinformował, że komisja spotkała się dwa razy. Komisja zapoznała się z zaproponowanymi 

kosztorysami ocieplenia budynku szkoły w Międzylesiu i wybrała koncepcje ocieplenia 

całego budynku szkoły. Odbyła się również komisja objazdowa, która miała na celu 

sprawdzenie szkół na początku roku szkolnego, podczas objazdu został stwierdzone przez 

komisje kilka nieprawidłowości, które do dnia dzisiejszego zostały usunięte na przykład brak 

piachu w piaskownicach, a to jest ważne aby dzieci miały gdzie się bawić, podczas przeglądu 

stwierdzono. że szkoły zostały właściwie przygotowane, są zadbane i czyste. 

Pan Krzysztof Tlaga zapytał gdzie brakowało pisku w przedszkolu czy w szkole? 

Pan Jarosław Kielczyk (Nowe Ręczaje) odpowiedział, że mówi o szkole w Poświętnem, a 

piaskownica służy do tego aby dzieci mogły się tam bawić, a w niej nie ma piachu. 

\, 



I 
l Pan Robert Rosłon - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja chciała 

skontrolować umowy cywilno - prawne z kancelarią prawniczą, dokumenty z kontroli RIO z 
l 
l 	 roku 2009, niestety tych dokumentów komisja nie otrzymała, wnioski zostały ponowione, 
I 	 Komisja Rewizyjna została przerwana. Komisja również chciała dowiedzieć się coś o 

inwestycji w Woli Cygowskiej, a pracownicy powiedzieli, że mają zakaz udzielania 
informacji jeżeli chodzi o inwestycje. 

I Pani Beata Bońska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ładu i Porządku 
Publicznego poinformowała, że komisja spotkała się l raz, była to komisja objazdowa oraz 
stacjonarna. Spotkanie na początku odbyło się w budynku po Ośrodku Zdrowia w 
Międzylesiu. Na komisji obecny był zastępca Dyrektora Szpitala w Mińsku Mazowieckim i 
Pani Kierownik. Dokonano vvizji lokalnej, ponieważ potrzebą i chęcią mieszkańców 

Międzylesia i Międzypola jest to aby ten ośrodek zdrowia przywrócić, mieszkańcy 

Międzylesia nawet przekazali pieniądze z funduszu sołeckiego aby ten ośrodek przywrócić. 
Jak na razie jest to wszystko w fazie rozmów i trzeba będzie jeszcze trochę zaczekać, co o 
tym myśli reszta Rady oraz Wójt Gminy oraz mieszkańcy. Następnie na miejscu odbyło się 
spotkanie z D)Tektorem Mieczysławem Romejko gdzie były prowadzone rozmowy na temat 
potrzeb mieszkańców. Dyrektor Romejko zapewnił, że Ośrodek Zdrowia w Poświętnem 
będzie czynny od godz. 8.00 do 18.00, że badania laboratoryjne będą wykonywane dwa razy 
w tygodniu, będzie dwóch lekarzy internistów, poszukiwany jest lekarz pediatra. Dyrektor 
obiecał, że zastanowi się nad specjalistą: na przykład chirurg, ginekolog, USG. Komisja 

"''Ystosowała wnioski. 

Pan Jerzy Kieś - Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej i Rozwoju 
poinformował, że komisja zebrała się l raz i trwała przez 3 dni w związku z trwającymi 
inwestycjami. Diety były pobierane tylko za jedna komisję. Do inwestycji, na które brakuje 
pieniędzy komisja zwróciła się z prośbą o przesunięcie środków tinansovl)'ch z działu 

administracji na następujące zadania: budowa oświetlenia drogowego w miejscowości 
l Międzypole w kwocie 15.000 zł, remont drogi gminnej w miejscowości Dąbrowica Gmina
j 

l 
Poświętne w kwocie 35. 000 zł, założenie oświetlenia ulicznego w miejscowości Zabranice w 
kwocie 9. 000 zł, przygotowanie dokumentacji dla inwestycji "Orlik" lub boisko 
wielofunkcyjne w kwocie 30. 000 zł, dofinansowanie wypłat z zasiłków stałych i składki 

l 
zdrowotnej od kwot wypłacanych zasiłków stałych w kwocie 27. 000 zł (24. 900 - zasiłki 

stałe, 2. 100 składki zdrowotne), przygotowanie dokumentacji dla inwestycji polegającej na 
remoncie budynku Szkoły podstawowej w Nowych Ręczajach w kwocie 23. 000 zł,

! przygotowanie dokumentacji dla inwestycji polegaj ącej na wykonaniu nowej nawierzchni 
1 	 asfaltu na drodze gminnej w kierunku Czubajowizny w kwocie 4. 000 zł, przygotowanie 

dokumentacji dla inwestycji polegającej na budowie oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Nowe Ręczaje w kwocie 5. 000 zł. Taki wniosek został skierowany do Wójta Gminy i 
czekamy na odpowiedź. Komisja również zwróciła się z prośbą o podjęcie rozporządzenia 
przez Wójta Gminy na wynajem sali gimnastycznej z upowaźnieniem dla Dyrektora Szkoły o 
ustalenie opłat oraz celów do jakich ma być wynajmowana, ponieważ z tego co się komisja 
dowiedziała to należy do kompetencji Wójta Gminy, a nie Rady. Otrzymano opinię prawną, 



l 
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że Radni nie mogą tej uchwały podjąć, tylko mogą prosić Wójta Gminy o takie 

rozporządzenie. 

Pan Sławomir Rosłon jako członek Komisji Finansowej zawnioskowała do Skarbnika Gminy 

i Wójta Gminy, że Rada nie odpowiada za wykonanie budżetu gminy, jest tylko Radą. 

Poprosił aby Skarbnik Gminy przygotowała na Komisję Finansową w jaki sposób i z jakich 

środków można zrobić przesunięcia, jeżeli nie z administracji to może z jakiś innych działów, 

żeby zrobić te inwestyeje, żeby one zostały zrobione jak najszybciej, ponieważ tutaj chodzi o 

bezpieczeństwo mieszkańców i każdy się z tym zgodzi, że nie można zwlekać. 

Pani Maria Staszewska odpowiedziała, że poinformuje o tym na końcu Sesji. 

Pan Jarosław Kielczyk (Turze) - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Komunalnej poinformował, że odbyło się l spotkanie. Celem komisji było 

rozpatrywanie oraz opiniowanie wniosków mieszkańców, była to również komisja 

objazdowa, która dotyczyła wniosków o drogi, rov.'Y. Został złożony wniosek do budżetu 

gminy na 2012 rok związany z ochroną środowiska. 

Ad. 7 

Pani Marzanna Zagórska - Sekretarz Gminy odczytała pismo Wójta Gminy w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkO\vych, z którego wynika, że ośv;iadczenia majątkowe zostały 

złożone w obowiązującym tenninie, a zeznania są rzetelne, w trakcie analizy 

nieprawidłowości nie stwierdzono. Kopie oświadczeń majątkowych zostały przekazane do 

właściv;ych Urzędów Skarbowych. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych 

z którego wynika, że oświadczenia majątkowe zostały złożone w obowiązującym tenninie, a 

zeznania są rzetelne, w trakcie analizy nieprawidłowości nie stwierdzono. Kopie oświadczeń 

majątkov.'Ych zostały przekazane do właściv.'Ych Urzędów SkarbO\vych. Następnie 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo z Urzędu Skarbowego w Wołominie dotyczące 

oświadczeń majątkowych. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika Gminy o przedstawicnie uchwaly, która jest 

ściśle związana z uchwałą w sprawie z mian w budżecie gminy. 

Pani Maria Staszewska poinfonnowała, że te dwie uchwały są ściśle ze sobą powiązane, 

robiąc zmiany w budżecie trzeba również zmienić Wieloletnią Prognozę Finansową. 

Otrzymano środki dla Gimnazjum na Program "Zagrajmy o sukces" w kwocie 4. 786 zł, które 



, 
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zostaną przeznaczone na zakupy pomocy naukowych. Została zrobiona analiza wody zgodnie 
z podjętą uchwałą, koszty analizy wynoszą 4. 186 zł i te środki zostały przeniesione z 
administracji. Będzie brakowało na ostatnią ratę podatku - prowizja dla sohysów ok. 2. 000 
zł, ponieważ do końca 2011 roku prowizja jest w dziale 756, a od nowego roku będzie w 
innym dziale i tu należy zrobić zmiany uchwałą budżetową, aby zabezpieczyć 2. 000 zł na 
prowizję dla sołtysów. Reszta zmian dotyczy przede wszystkim oświaty, przy zatwierdzaniu 

1 budżetu brakowało środków na wydatki bieżące, ",)'nagrodzenia i na ZUS, w związku 

I 

l z tym została zrobiona analiza całego działu oświaty i zwracamy się z prośba do Rady o 
przesunięcie środków tam gdzie są zrobione oszczędności w wydatkach rzeczowych, żeby na 
wynagrodzenia nauczycielom i obsłudze zabezpieczyć. W związku z tym są zrobione 
przesunięcia wewnątrz działu. Kolejną sprawą jest brak środków na zapomogi, o które 
Komisja Finansowa się zwracała, Rada Gminy musi zabezpieczyć 20% środków i te środki 
zostaną przesunięte z administracji. Te zmiany łączą się ze zmianami w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej, ponieważ budżet się zwiększa, zwiększają się v,)'nagrodzenia, 
zmniejszają się środki na administrację i te zmiany należy zrobić w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że w uzasadnieniu jest napisane, że zwiększamy środki
i 	 4. 200 zł, prowizje dla sołtysów 2. 000 zł i to wnioskowane z Komisji Finansów 26. 600 zł, a 

teraz Skarbnik Gminy wspomniała coś o nauczycielach i zapytała czy to będzie na tej Sesji, 

J 	 bo tutaj nic nie ma napisane. 

Pani Maria Staszewska to co zostało wspomniane o nauczycielach to jest analiza budżetu 
działu 801, wewnątrz są przesuwane własne środki, a nie z innych działów, przenoszone są 
wydatki, które zostąją na brakujące wynagrodzenia oraz doszedł Program "Zagrajmy o 
sukces". 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś jeszcze majakieś pytania. 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że jak rozmawiała przez telefon ze Skarbnikiem Gminy 
to ma nadzieję, że te środki. które zostały zaplanowane na remont szkoły w Międzylesiu nie 
zostały ruszone. 

Pani Maria Staszewska odpowiedziała, że w tej uchwale nic takiego nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poświętne na lata 2011 - 2018 i poddał jej treść pod glosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów za. Uchwała została podjęta. 

Uchwala Nr X/48/2011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2011 w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poświętne na lata 2011 - 2018, 

Ad. 10 

Przewodniczący rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2011 r. 

~1 



Pani Iwona Bajkowska zwróciła się z pytaniem do Skarbnika Gminy o punkt 4270 zakup 
usług remontowych są zmniejszenia na kwotę 11, 708 zł, z jakiego to tytułu? 


Pani Maria Staszewska odpowiedziała, ze nie dotyczy to na pewno Międzylesia, wszystkie 

szkoły miały remonty i one już są 'wykonane, pozostały pieniądze. 


Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że na Komisji Oświaty Dyrektorzy szkół mówili, ze 

brakuje im pieniędzy na remonty. 


Pani Maria Staszewska powiedziała, że to jest uzgodnione z Referatem Oświaty. 


Pani Iwona Bąjkowska powiedziała, że ma prawo się Zapyiać. 


Pani Maria Staszewska powiedziała, że nie dotyczy to na pewno Międzylesia, to są resztki 

z pozostałych szkół gdzie były remonty. 


Pan Sławomir Roslon zapytał, ponieważ dochody ogółem VI'Ynoszą 14. 591673, 74 zl, a 
VI'Ydatki ogółem 14.231 673, 74 zł, a co z resztą? 


Pani Maria Staszewska odpowiedziała, że proszę zobaczyć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gdzie jest 360. 000 zł spłaty kredytu i jeżeli są kredyty to z czegoś trzeba je 

spłacać, a spłacamy je z dochodów, więc dochody muszą być większe o taką kwotę. 


Pan Sławomir Rosłon powiedział, że myślał, że to będzie ujęte w wydatkach. 

Pani Maria Staszewska odpowiedziała, ze spłata kredytu nie jest wydatkiem, a wzięcie 


kred yiu nie jest dochodem. 


Przewodniczący Rady Gminy przystąpi! do glosowania nad uchwałą. 


Glosowanie: 15 głosów - za. Uchwala została podjęta. 


Uchwała Nr X/49/201l Rady Gminy Poświętne z dnia 28 pażdziernika 2011 roku w 


sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

Ad. II 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Janusza Krzyżewskiego - Sołtysa wsi Krubki -
Górki o zabranie głosu. 

\ 	 Pan Janusz Krzvzewski powiedział, ze juz wielokrotnie mówił o tej Syiuacji, trzeba tam 
przeprowadzić remont i prosi Radę o przychylne rozpatrzenie tego wniosku, aby można było 
tam zrobić jakiś prządek. Dodał, że chciał to kiedyś wykupić ale się nie dało. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Pana Janusza Krzyżewskiego w sprawie 
przedłużenia na 15 lat wynajmu lokalu w Krubkach - Górkach, w którym obecnie 
prowadzony jest sklep spożywczo - przemysłowy. Kastępnie otworzył dyskusję. 



I 
Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że tam naprawdę potrzebny jest kompleksowy remont, a 
15 lat to jest nawet za mało, ponieważ tam trzeba włożyć duże pieniądze, ZapytałI 

I 
Przewodniczącego czy Rada może od strony prawnej tak zrobić, żeby to nie zostało przez 
kogoś podważone? 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na 15 lat można podjąć taką uchwałę, Zapytał 
czy w tej uchwałe i jest za tym aby zastrzec zapis zobowiązujący do prowadzenia tego sklepu 
i doprowadzenia go do dobrego stanu, ponieważ sklep w Dąbrowicy nie jest do końca

I wyprowadzony w kwestiach fonnalno - prawnych, ponieważ to była mleczarnia i ta Pani ma 

I 

możliwość prowadzenia tam działalności, a do tego sklepu włożyła bardzo wysokie środki i 
jeżeli geodezyjnie zostanie ten problem wyprowadzony to można się spodziewać, że ta Pani 
też przyjdzie aby dać jej umowę na dłuższy czas, a tam włożono już dziesiątki tysięcy 
złotych, a to jest widać i jeżeli takie osoby się zgłaszają, które chcą inwestować to jak 
najbardziej trzeba być za, Zapytał czy dodać zapis, że zobowiązujemy żeby w umowie znalazł 
się zapis, że Pan Janusz Krzyżewski ma doprowadzić w jakimś określonym czasie sklep do ł 
dobrego stanu, I 

l Parń Joanna Wyszyńska - Orszulak zaproponowała aby zastrzec taki zapis w umowie, a nie w 
uchwale. 

I Pan Janusz Krzyżewski powiedział, że do tej pory miał krótkie umowy i tak już włożył tam 
;,, bardzo dużo pracy. 

i 
Wójt Gminy powiedział, że Wójt może tylko do trzech lat podpisać umowę, a na więcej musi 
wyrazić zgodę Rada, Dodał, że Pan Janusz Krzyżewski jako przedsiębiorca nie zalega z 
podatkami, płaci na czas za alkohol i cieszy się ogólnym uznaniem. 

~ 
Pr7..ewodniczący Rady Gminy powiedział, że jeszcze się zastanawia czy w uchwale nie należy 
podać podmiotu na rzecz, którego to dajemy, ponieważ tu go nie ma, powirmo być konkretnie 

, wskazane komu, 
l 
l Pani Maria Staszewska powiedziała, że w § l można dopisać podmiot 

Pan Jarosław Kielczyk (Nowe Ręczaje) powiedział, że w umowie najmu powinien być zapis,l 

l że Rada może wymówić umowę. 

Pani Ewa Zaręba - Sycik odpowiedziała, że jeżeli stroną umowy jest Wójt jako reprezentant 
ł 

gminy to nie może być takiego zapisu, że rozwiązanie umowy występuje w fonnie uchwały 
Rady Gminy, Rada Gminy podejmuje uchwałę co do wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
powyżej trzech lat i to jest kompetencja Rady wynikająca z ustawy o samorządzie gminnym, 
natomiast kwestię cywilną wykonania tej uchwały będą wskazywane poprzez postanowienia 
umowy, nie może być tak, że ktoś inny rozwiązuje umowę niż ten kto ją zawarł. 

I 
Przewodniczący rady Gminy powiedział, że z takimi uchwałami ma do czynienia w praktyce i 
należałoby dodać ust. 2, że zobowiązuje się Pana Janusza Krzyżewskiego do przeprowadzenia 
generalnego remontu wydzierżawionego części budynku w tenninie dwóch lub trzech lat od 
podpisania umo",,')' pod rygorem rozwiązania tej umowy. Dodał, że nie chce żeby była taka 
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sytuacja żeby ktoś zarzucił, że jest podpisana umowa, a przyjdą mieszkańcy Krubek - Górek i 
powiedzą, że tam się nic nie dzieje i nic nie jest zrobione. 

Pan Bogusław Ulejczyk stwierdził, że nie należy określać czasu, ponieważ to wszystko zależy 
od tinansów. 

Pani Jolanta Sałańska zapytała jak duży jest to budynek, ponieważ generalny remont to nie 
jest taka prosta sprawa? 

Pan Janusz Krzyżewski odpowiedział, że 30 m. 

Pan Krzysztof Tlaga powiedział, że Pan Janusz Krzyżewski nie ma pewności, że na przykład 
Rada w przyszłym roku nie rozwiąże umov;y. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że właśnie dlatego podejmowana jest ta uchwała 
żeby Pan Janusz Krzyżewski mial pewność na 15 lat, Wójt Gminy dostanie upoważnienie aby 
umowa została podpisana na 15 lat 

Pan Bogusław Ulejczyk zaproponował aby dać taki zapis, że w ciągu 15 lat systematycznie 
remontował sklep, ajeżeli zostanie zobowiązanie na 3 czy 4 lata to tam są bardzo duże sumy. 

Pan Robert Rosłon powiedział, że aby bardziej zmobilizować Pana Janusza Krzyżewskiego to 
należy określić krótszy czas \\iYrażenia zgody na przykład 5 lub 6 lat i jeżeli będzie tam coś 
robione pomijając zrywanie tynków czy coś takiego, jeżeli będzie się coś dziać to wtedy 
będzie można podjąć uchwałę na 15 lal. 

Pan Janusz Krzyżewski powiedział, że tam trzeba zrobić gruntowny remont dachu, a to 
kosztuje bardzo dużo. 

Pan Jarosław Kielczyk (Turze) powiedział, że jego zdaniem tej uchwały nie należy zmieniać 
oraz nic dopisywać aby dawać jakikolwiek czas, ponieważ jeżeli budynek jest oddany w 
dzierżawę to jest to logiczne jeżeli niszczeje to VI'tedy jest to podstawa do rozwiązania umov;y 
na ten długi okres, tak więc nie należy nic dopisywać i zastrzegać. 

Pan Bogdan Ulejczyk Sołtys wsi Zabraniec powiedział, że zgadza się z przedmówcą, 
ponieważ Wójt Gminy może w każdej chwili tą umowę rozwiązać. Rada daje zgodę na 
podpisanie tej umo\Vy, Wójt ją podpisuje i w każdej chwili może ją rozwiązać. Gospodarka 
jest taka, że ten sklep może jeszcze przez 5 lat funkcjonować dobrze, a za 6 lat może ktoś 
otworzyć nowy i może być różnie. Jeżeli zostanie zobowiązanie, że \\iYkonać remont na 
przykład w ciągu trzech lat, to nie ma gwarancji, że zostanie to w tym okresie wykonane, a po 
4 lalach zostanie rozwiązana umowa i znajdzie się inny kontrahent, a Wójt ma do tego prawo. 
Generalny remont to są przede wszystkim zezwolenia, plany, cała dokumentacja. 
Zaproponował aby nie zmieniać tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że bardzo się cieszy, że powstała taka dyskusja, 
ponieważ w przyszłości należałoby zrobić taką uchwałę o warunkach najmu czy dzierża\\iY 
lokali w Gminie Poświętne i wtedy uchwala regulowałaby takie rzeczy, a rada podejmowała 
by wtedy uchwałę tylko o okresie trwania ewentualnej umo\\iY. 
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Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę w trybie bez przetargowym części budynku szkolnego w Krubkach 
Górkach 30, gm. Poświętne o powierzchni 30 m2 na rzecz l'.'Ydzierżawiającego Pana Janusza 
Krzyżewskiego z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej - sklep 
spożywczo - przemysłowy na okres powyżej trzech lat. Stwierdził, że należy dodać ,,na rzecz 
Pana Janusza Krzyżewskiego zamieszkałego Krubki Górki 46, 05-326 Poświętne", żeby 
było dokładne określenie podmiotu. Następnie poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów za. Uchwała została podjęta. 

I Uchwala Nr X/50/2011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2011 roku w 
sprawie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bez przetargowym 
części budynku szkolnego w Krubkach Górkach 30, gm. Poświętne o powierzchni 30 m2 
na rzecz wydzierżawiającego Pana Janusza Krzyżewskiego z przeznaczeniem na 
prowadzenie dzialalności gospodarczej - sklep spożywczo - przemyslo","'Y na okres 
powyżej trzech lat. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że był powołany zespól do spraw opiniowania 
kandydatów na ławników i poprosił Przewodniczącego Zespolu o przedstawienie tych osób, 
natomiast jednocześnie z pośród Radnych trzeba wybrać komisję skrutacyjną, ponieważ 
głosowania będą tajne. Do komisji skrutacyjnej zaproponował Panią Beaty Bońską i poprosił 
o zgłoszenie kandydatów. 

W skład komisji skrutacyjnej weszli: Pani Beata Bońska, Pan Robert Rosłon i Pan Wiesław 
Rozbicki, którzy wyrazili na to zgodę. 

Pan Jarosław Kie1czyk (Turze) przeczytał protokół z dnia 20 października 2011 roku z 
posiedzenia komisji do spraw opiniowania kandydatów na ławników. Do 30 czerwca 20 II 
roku ""'Płynęły trzy kandydatury, tj. Pani Janina Borowska, Pani Renata Borowska oraz Pan 
Paweł Śliwa. W protokole był błąd z adresem zamieszkania Pani Renaty Borowskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały w sprawie l'.'Yboru ławników do Sądu 
Okręgowego Warszawa Praga w Warszawie. Ustalił, że na karcie do glosowania należy 
wstawić tak jak przy wyborach znak "X" w odpowiedniej kratce. Zapytał kto jest 
Przewodniczącym i Sekretarzem komisji skrutacyjnej? 

Przewodniczącą jest Pani Beata Bońska, a Sekretarzem Pan Robert Ros/on. 

Komisja skrutacyjna rozdala karty do głosowania, a nastypnie przystąpiła do liczenia. 

Pani Beata Bońska odczytala protokół (protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do 
uchwały). 
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Przewodniczący Rady Gminy ponownie odczytał treść uchwały. Ławnikiem do Sądu 

Okręgowego Warszawa Praga w Warszawa została Pani Renata Borowska. 

Uchwała Nr XJ5112011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2011 roku w 
sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego Warszawa Praga w Warszawie. 

Ad. 13 


Przewodniczący Rady Gminy postanowił od razu przejść do glosowania tajnego. 


Komisja skrutacyjna rozdala karty do głosowania, a następnie przystąpiła do liczenia. 

Pani Beata Bońska odczytała protokół (protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do 
uchwały). 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego dla Warszawy Pragi - Południe. Ławnikiem została Pani Janina Borowska. 

Uchwala Nr XJ52/2011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 20ll roku w 
sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy Pragi - Południe. 

Ad. 14 


Przewodniczący Rady Gminy postanowił od razu przejść do głosowania tajnego. 


Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania, a następnie przystąpiła do liczenia. 

Pani Beata Bońska odczytała protokół (protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do 
uchwały). 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego 
w Wołominie. Ławnikiem zostal Pan Paweł Śliwa. 

Uchwała Nr XJ5312011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2011 roku w 
sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Wolominie. 

Ad. 15 

Przewodniczący rady Gminy poprosiła Sekretarza Gminy o przedstawienie uchwały. 

I 
Pani Marzanna Zagórska powiedziała, że bezpośrednio po przyjęciu tamtej uchwały, która 
została podjęta na Sesji Rady Gminy 25 sierpnia 2011 roku by! telefon z Mazowieckiego 
Urzędu Wojewódzkiego od Pana Jędrychowskiego, opiekuna ze strony urzędu, który zajmuje 
się naszą Gminą, powiedział, że w § 3 dodać usl. 6 w takim brt:mieniu jakim jest 
przedstawione w tej uchwale "w przypadku nieobecności dziecka w przedszkolu, opłaty, o 
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której mowa w § 3 ust. l nie pobiera się", ponieważ nie 'WJ'nikalo to dokładnie z treści 
uchwały. Zasugerował, że jak nie będzie podjęta taka uchwała to ta wcześniejsza będzie 
uchylona. Napisane zostało pismo do Pana Mecenasa informujące o tym, że Wójt 
przygotował projekt uchwały i przedłożył do Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr VIIl/4612011 Rady 
('JIlliny Poświętne z dnia 25 sierpnia 2011 r. w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola prowadzone przez Gminę Poświętne i poddał jej treść pod głosowanie. 

Glosowanie 15 głosów - za. Uchwała została podjęta. 

Uchwala Nr X/54/2011 Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2011 roku 
zmieniająca Uchwalę Nr VIIII46/2011 Rady Gminy Poświętne z dnia 25 sierpnia 2011 r. 
w sprawie opiat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę 
Poświętne. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przelVYJ'. 

Ad.15a 

Przewodniczący Rady Gminy poprosi! Pana Jarosława Kielczyka (Nowe Ręczaje) o 
przytoczenie trcści apelu oraz uzasadnienie go. 

Pan Jarosław Kielczyk powiedział, że na podstawie § 17 pkt. 3 Statutu Gminy Poświętne rada 
Gminy Poświętne apeluje do Wójta Gminy Poświętne o wywiązanie się z umowy z 
Ministerstwem Sportu w zakresie dofinansowania zadania pod tytułem "Budowa Sali 
gimnastycznej wraz z łącznikiem w Cygo wie". Rada Gminy Poświętne apeluje o 
wydatkowanie przelanej z Ministerstwa Sportu transzy w wysokości 290000 li zgodnie z 
postanowieniami umowy łączącej Gminę Poświętne z Ministerstwem Sportu i rozliczenie się 
z w/w umo",J'. Dodał, że chciałby poddać ten wniosek pod dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? 

Wójt Gminy powiedział, że na poprzedniej Sesji Rady Gminy był już ten temat poruszany i 
nie ma nic więcej do powiedzenia. Dodał, że czeka tylko na wytyczne Rzecznika Dyscypliny 
Finansów Publicznych oraz RIO właśnie w tej sprawie, jeżeli będą już te vvytyczne to zostaną 
podjęte odpowiednie kroki. 

Pani Iwona Bajkowska zapytała w jakim celu Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy \'J'stępowali 
do Ministerstwa Sportu o zwrot pieniędzy i przelanie planu w kwocie 290000 zł jeżeli są one 
na koncie Gminy i Wójt Gminy nie chce uregulować płatności wobec Firmy Zambet? 

Wójt Gminy odpowiedział, że czeka na wytyczne, była już dyskusja na ten temat na całej 
poprzedniej Sesji, tylko nadzorcze rozstrzygnięcie może być tutaj decydującą sprawą. 
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Pani Iwona Bajkowska zapytała czy Wójt Gminy nie obawia się odsetek od Firmy Zambet i 

konsekwencji "wynikających z Ministerstwa Sportu? 

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystko było umówione na poprzedniej Sesji, Radni wszystko 

wiedzą jak było, o co "-'Ystępowano, więc teraz czeka na Rzecznika i RIO. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem apelu w treści przytoczonej przez 
Pana Jarosława Kielczyka? 

Glosowanie: 9 głosów - za, 6 głosów - przeciwnych. Apel został przyjęty, 

Ad.15b 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Panu Jarosławowi Kielczykowi (Nowe Ręczaje). 

Pan Jarosław Kielczyk powiedział, żc na podstawie § 17 pkt. 3 Statutu Gminy Poświętne rada 

Gminy Poświętne apeluje do Wójta Gminy o przyspieszenie procesu związanego z 
wodociągowaniem Gminy Poświętne, Niniejszy apel podyktowany jest faktem, że na V Sesji 
Rady Gminy w dniu 28 lutego 2011 roku podjęła uchwałę Nr V /24/2011, w której upoważniła 

i jednocześnie zobowiązała Wójta Gminy Poświętne do przygotowania analizy finansowo 
budżetowej dotyczącej sposobu wodociągowania Gminy Poświętne do dnia II kwartału 2011 
roku. Wójt Gminy Poświętne z zobowiązania, które zostało mu dane w terminie nie ",)wiązał 

się. Wójt Gminy Poświętne na VIII Sesji Rady Gminy w dniach 24 - 25,08.2011 r. 

oświadczył, iż na 15 września 2011 roku będzie przygotowana cała analiza wodociągowania 
Gminy Poświętne. Do dnia dzisiejszego żadna analiza nie wpłynęła do Rady Gminy 

Poświętne. W związku z P0"-'Yższym Rada Gminy Poświętne mając na uwadze dobro 
wszystkich mieszkańców nie zamierza czekać na dalsze odwlekanie w czasie spra"') 
wodociągowania. Apel podyktowany jest faktem, iż Wójt Gminy w poprzednich latach tj. w 

okresie od 2008 - 20 10 roku zaplanował w uchwałach budżetowych łącznie kwotę 990. 000 
zł, rok 2008 zadanic pod tytułem " projekt i budowa stacji uzdatniania wody" została 

przeznaczona kwota 290, 000 zł, na rok 2009 zadanie "Infrastruktura wodociągowa i 

sanitarna wsi" przeznaczona kwota to 600. 000 zł, rok 20 l O zadanie "Infrastruktura 
wodociągowa i sanitarna wsi" przeznaczona kwota to 100. 000 zł. Wójt przez 4 lala 

poprzedniej kadencji z planowanych 990. 000 zł "-'Ydał jedynie 75. 579 zł. Rada Gminy 
Poświętne apeluje do Wójta Gminy Poświętne aby mając na uwadze sposób prowadzenia 
inwestycji w poprzednich latach nie zakończyła procesu wodociągowania oraz apeluje o 
podjęcie natychmiasto\"'Ych działań w celu przedstawienia stosownych uchwal do podjęcia 
przez Radę Gminy w zakresie strategii długofalowego procesu planu wodociągowania Gminy 
Poświętne ze szczególnym uwzględnieniem: zakładanych kosztów inwestycji na kolejne lata 
oraz ewentualnych źródeł pozyskiwania dodatko"')ch funduszy oraz podziału inwestycji na 
kolejne etapy realizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś chce zabrać glos w tej sprawie? 



Wójt Gminy powiedział, że dziękuje Panu Jarosławowi Kie1czykowi za zainteresowanie 
wodociągiem, ponieważ na pierwszych Sesjach budżetov.ych bardzo dużo było mówione o 
wodociągach. Wiadomo, że od razu wszystkiego nie da się zbudować była budowana sala 
więc dwóch dużych inwestycji nie da się pociągnąć. Dodał, że nie potwierdza tych faktów, 
które Pan Jarosław Kie1czyk przeczytał, ponieważ trzeba je sprawdzić. Powiedział, że dobrze, 
że Rada nie sięgnęła jeszcze do przedszkola kiedy tam chodził, ponieważ już chyba do tych 
lat dochodzi. Jeżeli chodzi o wodociągowanie Gminy zaplanowano w budżecie pieniądze na 
projekty, wszyscy wiedzą, że stacja uzdatniania wody jest potrzebna, jest studnia i działka 
gminna, są już wszystkie pozwolenia, została v.ywiercona studnia i czekano na pozwolenie na 
budowę stacji uzdatniania wody. Marszałek poinformował, że ruszy projekt unijny, który 
może dofinansować wodociągi, do programu nie ma jeszcze wytycznych i nie wiadomo czy 
będzie można zgłosić \\ybudowanie stacji uzdatniania wody, ale wynika, że musi być 

zrobiony odbiór wody, a więc to co było planowane, zrobić projekty minimum 3, 4 wsi tj. 
Kielczykowizna, Wola Ręczajska, Wola Cygowska, Helenów i Kolno i od razu "nitka" do 
Poświętnego, żeby podłączyć szkoły, ośrodek zdrowia i urząd, a w kolejnym etapie 
projektować kolejne miejscowości. Dodał, że te pieniądze, które zaplanował w budżecie nie 
dostał ich od Radnych, więc o czym mowa. Mówiono również o problemach z jakim spotkał 
się w Wołominic czyli zmiana Prezesa. Powiedział, że przygotuje się na kolejna komisję lub 
Sesję, kiedy zostały przysłane pisma, ponieważ to wszystko jest. Analiza kosztów jest 
gotowa, dopiero dzisiaj zostały przełożone pieniądze na ten cel, a analiza jest potrzebna aby 
radni mogli zobaczyć jak to wygląda i liczyl na to, że przy budżecie będzie rozmowa o 
analizie i zostaną zaplanowane pieniądze na wodociąg. 

Pan Sławomir Roslon zapytał czy był wcześniej jakiś wniosek do Komisji Finansowej, żeby 
zrobić analizę wodociągowania gminy i kosztów związanych, czy były takie wnioski? 

Wójt Gminy powiedział "łapiemy się teraz za słówka" , od razu przy przyjęciu uchwaly 
budżetowej była rozmowa, że nie ma pieniędzy i wszyscy o tym wiedzieli. Analiza została 
zrobiona, Gmina Stanisławów odpowiedziała w miarę szybko ale nie było odpowiedzi z 
Gminy Wołomin, ponieważ tam zmieniła się władza i to trwało. 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, że Pan Jarosław Kielczyk przeezytał i on się dopiero dzisiaj 
dowiedział, że od 2007 roku Wójt Gminy planował pieniądze i dlaczego tylko planował i nic 
w tym kierunku od 2007 roku nie robil, czy to była robota tylko przed wyborami, żeby 
powiedzieć ludziom ,Ja coś robię", a okazuje się, że przez 3 lata Wójt Gminy nic nie robił. 

Wójt Gminy powiedział, że gratuluje Radnemu pomysłu, ponieważ wcale nie było tak łatwo 
znaleźć działkę, która ma w swoich pokładach dużą liczbę wody, żeby zaopatrzyć Gminę 
Poświętne, a gmina jest rozległa 116 km2, był pomysł żeby zrobić dwie stacje uzdatniania 
wody, ale to byłyby podwójne koszty. Dlatego zdecydowano si" na jedna stację uzdatniania 
wody, znaleziono w kilku miejseach wodę nawet blisko Poświętnego ale nie udało się 

pozyskać tej działki, następnie były prowadzone badania na całym terenie i okazało się, że na 
terenie działki gminnej w Kie\czykowiżoie potwierdziły badania, że są duże pokłady wody. 
żeby zrobić odwiert trzeba mieć wszystkie pozwolenia, a to też trwa, studnia jest już 
wywiercona, zrobione są badania, woda była pompowana 72 godziny i źródło wody nie 



opadło. Wydajność wynosi około 70 m3 na godzinę, według fachowców jest to wystarczające 
na Gminę Poświętne. 

Pan Sławomir Rosłon pov.iedział, że skoro jest już analiza wodociągowania gminy, o która 
prosiła Rada Gminy, czy mógłby Wójt Gminy przedstawić jakieś konkrety? Co z niej 
wynika? 

Wójt Gminy odpowiedział, żeby dać znać o jakiejś konkretnej komisji i zaprosi fachowea, 
który odpowie na wszystkie pytania, ponieważ się na tym nie zna i nie chce przekłamywać. 
Nawet na Sesji jeżeli będzie taka potrzeba, 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że od 2007 - 2011 roku zaplanował Wójt Gminy 990. 
000 zł na wodociągowanie, a to jest spora kwota, czyżby to wyglądało tak samo jak z salą 
gimnastyczną, że się przesuwało te środki? Najpierw plan inwestycji, nie kończenie realizacji, 
ponieważ to jest porządna kwota, to jest prawie milion złotych, za te pieniądze mogło być to 
wodociągowanie zrobione. Radni są dopiero rok i nie ma co się dziwić, że Wójt Gminy jest 
rozliczany, taka jest funkcja, radnych również mieszkańcy będą rozliczać tak samo jak Wójta 
Gminy. 

Wójt Gminy powiedział, że Radni rozliczają go dużo czasu wstecz, Powiedział, że nie 
pamięta tego i musiałby usiąść i zajrzeć w dokumenty. Powiedział, że Radni się przygotowali, 
rozumie, że Przewodniczący jest prawnikiem i lubi dużo mówić, ale należy przejść do 
konkretów. 

I 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że te dane nie są żadna tajemnicą, ponieważ są 
wzięte ze strony BlP, z uchwał budżetowych. Dodał, że nie zgadza się do końca z tym, że 
Rada zabrała pieniądze na wodociągowanie, ponieważ co z tego, żc w budżecie na ten rok 
byłoby około 200. 000 zł jak i tak się okazało, że szukamy pieniędzy na inne rzeczy, 

I 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że gdyby były te pieniądze to dzisiaj Wójt Gminy miałby 
projekty i mógłby w razie czego wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie, a 
Pani Iwona Bajkowska tylko rozlicza co Wójt zrobił przez te ostatnie lata. Znalezienie działki 
było bardzo trudne, na przykład z jedną działka trzymano rok czasu. a później się okazało, że 
i tak działka nie zostanie sprzedana, poszukiwanie kolejnych działek trwało. Przygotowanie 
dokumentacji również trwało trochę czasu, studnia została wywiercona i gdyby Radni nie 
zabrałi tych pieniędzy, nawet był problem z czego zapłacić za projekty na stację uzdatniania 
wody, a teraz Radni podejmują uchwałę ponaglającą Wójta w sprawie wodociągowania, a 
może należałoby usiąść i pomyśleć skąd wziąć na ten cel pieniądze, a nie radni roztrwonili je 
po swoich "kolesiach", Dodał, że radni chcieli wodociąg z Wołomina, a on słyszał co się 
dzieje w Wołominie. Tej uchwały nie powinno w ogóle być, a ten punkt Pana Jarosława 
Kielczykajest tylko na pokaz. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że się z tym nie zgadza, ponieważ gdyby zostały 
zaciągnięte zobowiązania, podpisane umowy na projekty, to prawdopodobnie teraz byłyby 
problemy z czego zapłacić za te projekty, ponieważ jest "dziura" w budżecie. Dodał, że 
dlatego Wołomin jest podyktowany, ponieważ ostatnio przeczytał w gazecie, że wchodząc do 



Unii Europejskiej są dyrektywy umJne, które nakładają na Polskę od 2015 roku bardzo 

wyostrzone normy czystości wody i teraz jest pytanie czy jak będziemy budować stację 

uzdatniania wody w starej technologii to zostanie wybudowana w przeciągu 2, 3 lat i później 
się okaże, że stacja nie spełnia tych norm, następnie będą kolejne koszty zmodernizowania tej 

stacji i tak naprawdę nie wyjdzie taniej niż podłączenie się do dużego przedsiębiorstwa jakim 

jest Wolomin, które takie normy spełnia. To nie jest myślenie na rok, dwa tylko na 

dziesięciolecia dla Gminy. 

Pan Bogusław Ulejczyk zapytał skąd Przewodniczący Rady Gminy ma dane, że jeżeli 

Wołomin będzie modernizował swoje ujęcia wody nie obciąży mieszkańców Poświętnego 

żeby do tego się dokładali. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ż.e Gmina \\1edy również obciąży mieszkańców. 
, 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że na pe\\'Ilo koszt wody z Wołomina nie będzie taki jak 
J ze swojego ujęcia. 

I Pan Jarosław Kielczyk (Nowe Ręczaje) zapytał Pana Bogusława U1ejczyka co miał na myśli 

mówiąc, że zostały roztrwonione pieniądze po swoich "kolesiach"? 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że radnych jest 15 i mieszkańcy Gminy składają się na 

Urząd Gminy i są obywatelami Gminy Poświętne. Powiedział żeby Pan Jarosław Kielczyk 
przeanalizował sobie dobrze jak został przygotowany i uchwalony budżet ile dostało 6 osób? 

Pan Jarosław Kielczyk powiedział, że to rozumie ale sformułowanie jest niewłaściwe. 

Pan Jerzy Kieś zapytał się Pana Bogusława Ulejczyka. ponieważ byl on Przewodniczącym 

Rady Gminy i kiedy Radny z Cygowa dostał pieniądze na jakąś inwestycję dla Cygowa? 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że przez obydwa Cygowy były zrobione jezdnie oraz 
chodnik do Cygowa. 

Pan Jerzy Kieś stwierdził, że to jest droga powiatowa. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że to było za Gminne pieniądze zrobione. 

Pan Sławomir Roslon powiedział, że to powinno być zrobione za powiatowe pieniądze. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział żeby przystąpić do głosowania na tym apelem. 
Dodał, że zgadza się z Panem Jarosławem Kielczykiem odnośnie sformułowania, że nie jest 

ono na miejscu, ponieważ roztrwonienie 10 jest wydanie takie bez sensu, a Radni nie są 
"kolesiami" tylko Radnymi. Następnie poddał pod głosowanie apel przedstawiony przez Pana 
Jarosława Kielczyka. 

Glosowanie: 9 głosów - za, 6 głosów - wstrzymujących. 

Ad.15c 



Pan Jerzy Kieś odczytał treść uchwały. 

Wójt Gminy powiedział, że będzie skarżył ta uchwałę. 

Przewodniczący rady Gminy powiedział, że takie jest prawo Wójta Gminy. Ta uchwala 
podyktowana jest tym, ponieważ na ostatniej Sesji Wójt lub, któraś z Pań Mecenas wyraziła 
gotowość do wglądu w umowy, po czym za kilka dni Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
otrzymuje pismo, że dokumenty jednak nie zostaną udostępnione, Rada korzysta z 
instrumentów, które daje Statut i można zlecić Komisji Rewizyjnej kontrolę. Dodał, że jeżeli 
Wójt Gminy mówi, że zaskarży uchwałę to Rada również złoży stosowną skargę do 
Marszałka Województwa Mazowieckiego mówiącą o utrudnianiu pracy zarówno Rady jaki i 
Komisji Rewizyjnej. 

Wójt Gminy powiedział, że złoży do Wojewody, a Przewodniczący do Marszałka. 

Przewodniczący poprawił się i powiedział, że skargę złoży do Wojewody. Dodał, że ta 
uchwała to nie jest uszczypliwość w kierunku Wójta Gminy lecz gdyby Wójt Gminy 
współpracował z Komisją Rewizyjną, ponieważ Rada nie chce żadnych tajemnic, tylko 
dokumenty, które są powszechnie jawne, do których wszyscy mają dostęp. Powiedział, że nie 
rozumie tego zachowania, dlatego Rada Gminy ma takie uprawnienia i zleca to Komisji 
Rewizyjnej. Zaproponował aby przystąpić do głosowania nad uchwałą. 

Pan Jarosław Kielczyk (Nowe Ręczaje) zapytał cz:y nikt z U rzędu Gminy nie występował o 
odpis ugody? 

Wójt Gminy poinformował, że od razu po ostatniej Sesji zostało wystąpiono o odpis ugody. 

Pan Sławomir Rosłon zapytał czy Rada może poznać treść tej ugody? 

Pani Iwona Bajkowska pov.iedziała, że obiecano to radzie. 

Wójt Gminy powiedział, że jeszcze nie otrzymał tej ugody, a jak już będzie to wtedy będzie 
można nad nią dyskutować. 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, że to co słuchał z tego wywiadu w telewizji to tam chodziło 
o Ul. 000 zł, czy te pieniądze wpłynęły już do Gminy? Dodał, że jak pamięta to żadnych 

takich przesunięć Rada nie robiła, jakieś pieniądze w kwocie 18.000 zł przyjdzie do Gminy. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli chodzi o telewizję, to punkt dla radnych, ponieważ 
dobrze przyłożono Wójto\vi Gminy, ponieważ jego wywiadu praktycznie tam nie było. 
Powiedział, że poczynił już pierv.sze kroki i v.'Ynajęto kancelarię Prawną w Warszawie, żeby 
wszcząć sprawę w tej dziedzinie. Jeżeli w telewizji podaje się, że 180.000 zł brakuje w kasie 
Gminy to można to zrozumieć, że ktoś te pieniądze ukradł, a jak ukradł to już powinien 
siedzieć, a Wójta jakoś nie wsadzili. Była dużo przekłamań nie opartych na żadnych 
dokumentach, więc Wójt Gminy spokojnie poczeka na wyrok Sądu w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nikt Wójtowi Gminy nie "przywalił tą 

telewizją", ponieważ jego wypowiedź też była w tej telewizji, Dodał, że o v.'Ywiadzic i 
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nagraniu dowiedział się na 30 minut przed tym nagraniem, ponieważ reporterka złapała go w 
miejscu gdzie pracuje. Dodał, że też był nagrywany około 5 minut, a 'wypowiedzi było 
puszczone może 10 sekund. Rozumie, że pani redaktor ma do lego prawo, ponieważ Pani 
redaktor, która ten materiał przygotowywała ona to montowała i dodawała do tego komentarz, 
więc pretensje można mieć tylko do Pani redaktor z telewizji, 

Pani JolanIa Sałańska powiedziała, żeby Przewodniczący Rad y Gminy nie mówił, że nikt nic 
nie wiedział, ponieważ na komisji w sprawie ławników Pan Jerzy Kieś z pośpiechem ntusiał 
iść, ponieważ nie ma czasu, 

Wójt Gminy powiedział, że tego nie zostawi, Pani redaktor również będzie musiała zeznać, a 
sprawa pójdzie do Sądu. Dodał, że to było naruszenie dóbr osobistych, ponieważ to poszło na 
cały kraj, na całe województwo mazowieckie. Pierwsze słowa brzmiały, że w kasie brakuje 
180, 000 zł i dziękuje za taką popularność. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawa pewnie będzie rozwojowa, jeżeli Wójt 
Gminy złożył pozew do Sądu to pewnie będziemy częściej jako Gmina Poświętne w Kurierze 
Mazowsza. 

Pani Iwona Bajkowska zapytała Wójta Gminy czy to co powiedział w wywiadzie to jest 
kłamstwo o tej ugodzie, że ta Pani sobie wszystko wymyśliła? 

Wójt Gminy odpowiedział, że w Sądzie będzie się dochodzić swojego. 

Pani Iwona Bajkowska zapytała Wójta Gminy dlaczego nigdy nic umie odpowiedzieć prosto 
na pytania, jak nie Sąd, to trzeba to sprawdzić? Dodała, że jeszcze nigdy jak jest Radna to nie 
usłyszała klarownej odpowiedzi od Wójta Gminy. 

Pani Aniela Gromek Sołtys wsi Rojków powiedziała, że Pani Iwona Bajkowska dzisiaj całą 
Sesję bawi się telefonem. 

Pani Iwona Bajkowska odpowiedziała, że to jej sprawa. 

Wójt Gminy Poświętne powiedział, że cały czas ..uprawia się politykę". Dodał, że stara się 
bronić i opierać się na faktach, jeżeli czegoś nie wie lub nie pamięta to nie podaje informacji, 
ponieważ to zaraz zostanie \'\'Ykorzystane przeci\vko niemu. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że po Sesji nadzwyczajnej Przewodniczący Rady Gminy 
sam wyciągnął rękę do Wójta i poszedł po ugodę, jak ró"n:eż Pani Iwona Bajkowska. 
Zapytała Panią Iwonę Bajkowska czy już o tym nie parnieta? 

Pani Iwona Bajkowska odpowiedziała, że nie poszła do Wójta Gminy o ugodę. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że słyszała o tym, na drugi dzień została ściągnięta 

telewizja. 

Pani Iwona Bajkowska poprosiła aby Pani mecenas wypowiedziała się na ten temat kto chciał 
ugody, ponieważ tez tam była.l


l 
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Pani Ewa Zaręba - Sycik powiedziała, że w gronie Przewodniczącego Rady Gminy, Pana 
Sławomira Rosłona, Pana Roberta Rosłona, pani Iwony Bajo\\skiej, Pani Sekretarz, Wójt 
Gminy niestety po jakimś czasie musiał opuścić spotkanie z powodów rodzinnych. 
Założeniem tego spotkania była chęć zawarcia jakiegoś paktu o nieagresji, chęć pojednania, 
zarówno ze strony Radnych opozycji jak i ze strony Wójta Gminy. Dodała, że sama 
odczuwała to jako jakieś wyjście, podanie ręki, natomiast do tej pory nie udało się spotkać 
drugi raz, a było takie założenie. Wszystkie wytyczne dotyczl)Ce tego paktu, wydawało się, że 
jest chęć zawarcia były wypowiedziane ze strony Przewodniczącego Rady Gminy. Dodała, że 
pozostawia Przewodniczącemu Rady Gminy dalszą kontynuacj 9 \\ ypowiedzi. 

I Pan Sławomir Rosłon powiedział, że też był na tym spotbniu i zadał p)'1anie pani Ewie 
Zarębie - Sycik czemu gdy Komisja Rewizyjna występuje do Wójta o udostępnienie pewnych , 
informacji, dokumentów, to jest tylko kontrola rutynowa i już lej współpracy nie ma. Wójt,; 
Gminy robi już wszystko przeciwko, co jest do ukrycia, ponieważ nie rozumie tego, że 
dokumenty Gminy, które są publicznie jawne, powinny być publicznie dostępne, a są 

utajniane. Zapytał ile się czeka na wyciagnięcie z Sądu ugody? 

l Pani Ewa Zaręba - Sycik odpowiedziała, że różnie to bywa. zależy do jakiego referatu i 
Sędziego to trafi. 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, że wystarczyłoby powied;:icc: jaka to była ugoda i tutaj 
byśmy wiedzieli czy telewizja kłamała. 

I Pani Ewa Zaręba Sycik powiedziała, że z chwila podjęcia tej Sesji od razu było wysłane 
pismo. 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, że któraś z Pań mecenas óyla na tej ugodzie i powinny 
wiedzieć czy była rozmowa o 18. 000 zł, ile kar umownych. takie informacje powinny być 
znajome. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział do Pana Sławomira Ro,lon, że poczekają na ugodę. 
Dodał, że Panie mecenas deklarują, że ta ugoda będzie do wglqdu. Zapytał Wójta Gminy czy 
ugoda będzie do wglądu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że będzie do wglądu. Dodał, że Radni również dostali coś w 
Prokuraturze i zapytał czy to prawda? 

Przewodniczący rady Gminy odpowiedział, że to nie pra\\'d~1. Przeszedł do głosowania nad 
uchwałą w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gmin: Poświętne. 

Głosowanie: 9 głosów za, 6 głosów przeciwnych. Uchwała została podjęta. 

Uchwala Nr X/55/20l1 Rady Gminy Poświętne z dnia 211 października 2011 roku w 
sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy Poświ\'lne. 

Ad. lSd 
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Przewodniczący Rady Gminy przeczytał, że na podstawie § 17 pkt. 3 Statutu Gminy 

Poświętne rada Gminy Poświętne apeluje do Wójta Gminy () l:dostępnienie dla mieszkańców 

Sali sportowej w Cygowie w godzinach pozalekcyjnych, Rad,l Gminy Poświętne zamierzałaI I 

I 

podjąć stosov.na uchwałę w celu umożliwienia korzystani:! mieszkańcom w szczególności 

młodzieży z Sali sportowej w Cygowie, jednak z odpowiedij uzyskanej z Gminy Poświętne 

należy to bezpośrednio do kompetencji Wójta Gminy Poś" i,':l1~, W związku z powyższym 
Rada Gminy Poświętne apeluje do Wójta Gminy Poświętnc (l podjęcie kroków prawnych w 

I celu udostępnienia w godzinach pozalekcyjnych Sali gimmwlycznej w Cygowie dla ogółu [ 


I 
społeczeństwa Gminy Poświętne, w szczególności rad<t liminy Poświętne apeluje o 

stworzenie jasnych warunków do korzystania z Sali sportO\\cj \V Cygowie. Zapytał czy ktoś 

chce zająć głos w tej sprawie? 

Wójt Gminy poinformował, że takie rozmowy już Im J: ą z Dyrektorem Szkoły i 

I 

Kierownikiem Referatu Oświaty, aby w jakiś formach uuo"l~pniać tą salę gimnastyczną. 

Umowa z Ministerstwem Sportu określa, że Sali nie można \\ ~laimować czy udostępniać bez 
rozliczenia z Ministerstwem Sportu, nie chodzi o rozliczenie (,,(ólne lecz jest taki punkt, że z 

tytułu wynajmu musimy dzielić się z Ministerstwem Spll:111 i dlatego trzeba się o tym 

dokładnie dowiedzieć w Ministerstwie Sportu na jakich zasad Ue h można to zrobić. 

Pani Jolanta Sałańska zapytała Przewodniczącego Rady (Ji:Ji:ly jak widzi współpracę z 

młodzieżą, czy będzie tam opiekun czy "samopas"? 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że właśnie dlateg,1 j .. ,; tc:n wniosek, żeby stworzyć 

jakieś warunki i zasady korzystania z tego. Dodał, że to jest tCI:1[l t do rozwiązania i nie da się 

tego zrobić w 5 minut. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że komuś kto będzie tego p, lhlwał trzeba będzie zapłacić. 

Wójt Gminy powiedział, że bez nadzoru ani Wójt, ani D)Tcktllr Szkoły nikogo nie wpuści. 

Jedni są spokojni, a inni przyjdą rozrabiać, więc nadzór 1l1usi\~. Dodał. że po takim czymś 

musi ktoś posprzątać i to wszystko jest brane pod uwag,,_ '\ ic może być tak, że sala jest 

otwarta dla wszystkich jak kto chce, wszystko musi być kClllkretnie uzgodnione, trzeba 

stworzyć regulamin organizacyjny. 

Przewodniczący rady Gminy poddał apel pod glosowanie, 

Glosowanie: 14 głosów - za, l głos - wstrzymujący, Ape: zo,!;! :1l'zyjęty. 

Ad. 16, 17, 18 

Pnewodniczący Rady Gminy powiedział, że korzystając i okazji, że jest Pan Radny 

Powiatowy, aby przedstawił krótkie sprawozdanie z tego c.· się dzieje w powiecie oraz 

ewentualnych środków i inwestycji. Następnie zostaną pr/~c,l'l\vione podania, ktÓre będą 
rozpatrywane na forum Rady Gminy, Oddał głos Panu Andrzej, .• ,,! Orychowi. 

http:stosov.na
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Pan Andrzej Orych powiedział, że bardzo dziękuje za zapr\lszeme, słys7~ł głosy, że nie 

pojawia się na Sesjach, nie chce wchodzić tam gdzie nie jest proszony, a mimo to, że nie był 
zapraszany lo zapewnia, że to o co zabiega w powiecie to je:,t Gmina Poświę1ne, z której się 
wywodzi. Najważniejsze sprawy, które są rozpatrywane: i;ończy się rok więc trzeba 

przygotować budżet oraz przygotowanie wieloletniego plam: inwestycyjnego, więc trzeba 

składać wnioski. Jeżeli chodzi o wieloletni plan inwestycyjny i gdy były przeglądane wnioski 

to zauważył, że są również złożone wnioski przez Gmin~, ::Ie zabrakło pewnej analizy i 
wiedzy jakie te wnioski mają być, ponieważ złoz,ono równiez IW takie rzeczy jak nakładki, a 
remonty nie wchodzą, ponieważ to jest bieżące utrzymanie dr(,,,. prawdopodobnie te wnioski 

zostaną odsunięte. Jeżeli chodzi o wieloletni plan inwestycyj m 10 w jego granicach zawarte 
są inwestycje duże, ze swojej strony złożył cztery wnioski, jelkl: l1ajwiększy ,,;niosek dotyczy 
kontynuacji budowy drogi Zabraniec - Okuniew, ta inwesly(a bedzie kosztować około 16, 
000. 000 zł, z czego 4. 000, 000 zł pochłania budowa m051u. ponieważ ten most trzeba 
przebudować bo droga ma być poszerzana i ma być wybudm,,,ny ciąg pieszo - rowerowy w 

kierunku Okuniewa. Zaczęto już tą inwestycję i w tym roku r,'ndo zostanie już zakończone, 
które kosztuje 723. 000 zł. Natężenie jest coraz większe, drogi są przez to rozjeżdżane, 
niebezpieczeństwo jest coraz większe, aby to poprawić ZOSI,:! zlożony wniosek dotyczący 

budowy drogi na odcinku Międzyleś - Papiernia, to jest "Kolo 4, 5 km, zostałoby to 

wybudowane od podstaw. Były przymiarki co do budo"",), tej drogi, zostały ,,')'konane plany, 

ta inwestycja ma kosztować około 15.000. 000 zł, to jest dosy" duża inwestycja, pozwoli ona 

na ominięcie przede wszystkim Poświętnego. ponieważ W57,\S,')'. którzy jadą z Międzylesia i 
chcą dojechać do Stanisławowa to muszą jechać przez poś\\i"ll1ć. Został złożony wniosek o 

budowę mostu w Turzu, ponieważ ten most musi być wybuli"" <lny od podstaw, nie spełnia 
on żadnych wymogów ustawy o ruchu drogowym, nie ma tum rCl\\nież żadnego ciągu pieszo 
- rowerowego, jeżeli to przejdzie to na pewno będą kłopoty pucz jakiś czas, ponieważ trzeba 
będzie zrobić jakieś objazdy, ale to jest potrzebne, koszt budo\\ \ mostu będzie wynosić około 

3, 000. 000 zł lub 4. 000. 000 zł. Kolejna inwestycja, na którą Iostał złożony wniosek to jest 
budowa drogi łączącej Helenów z Cisówką, na temat lej spr", y rozmawiał już z Wójtem 

Stanisławowa, był również w Mińsku Mazowieckim i rtwl18wiał z Naczelnikiem Dróg 
Powiatowych, oni są chętni, wystąpił z pismem do \\ ójIa Gminy Poświętne aby 

zorganizować spotkanie Starostów i Wójtów, Radnych. [:t,,1'/:y są zaintcresowani ta 
inwestycja. Zapytał Wójta Gminy czy zostały podjęte jllżjakic~ kroki w tej sprawie, ponieważ 

mijajuż trzeci miesiąc? 

Wójt Gminy odpowiedział, że czeka na decyzję Pana Ta!'c/\l',skicgo Starosty Powiatu 
Mińskiego, ponieważ na początku nie miał czasu bo były \\ y;,,';'y. zostało już to nakreślone 

Staroście Powiatu Wołomińskiego - Piotrowi lJścińskiemu. kl<llT zna już sprawę dokładnie, 
ponieważ na początku nie wiedział nawet gdzie ta drogajesl. 

Pan Andrzej Orych powiedział, że Wójt Gminy poruszyl CieKawą sprawę, ponieważ jak 
słyszy, że były ,,')'bory i jak ktoś nie miał czasu zająć się pru\\ <1111 i społecznymi, to aż serce 
boli, ponieważ sprawy społeczne dla niego są naj\Vażnie.i;!~. ponieważ został do tego 

powołany jako Radny żeby pracować dla społeczeństwa. Docl:11. 7,e te rozmowy mogą dojść 
do skutku, ponieważ prawdopodobnie tego w budżecie milbk:m :lie będzie, a oni mają do 
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położenia 600 m, a my 300 m. Dodał, że te wnioski złożone dCl WP! przez Gminę Poświętne 

zostały poparte wnioskami do budżetu, ponieważ taka jesl procedura, jeżeli ktoś składa 
""niosek do WPI, to musi róvmież złożyć wniosek do budżetu, to wszystko się razem zazębia. 
Dokładny plan inwestycyjny zostanie przedstawiony w SIyc/.n iu, listopad będzie bardzo 
ciężki, będzie duża walka w powiecie, nie wpłynęło dużo wniosków do WPI, jest ich ponad 

140, na sumę 400. 000. 000 zł, z czego część wniosków nie przedstawiła jeszcze kosztów 
inwestycji. Z tego trzeba wybrać około 20 wniosków, z tym, że remonty dróg, chodniki to nie 

są inwestycje, to są roboty bieżące. Jeżeli chodzi o budżet to \\ płynęły wnioski o budowę 

chodników w miejscowościach naszej gminy, z tego co \\ ie to nie przejdą wszystkie, 

ponieważ może być l lub 2 inwestycje w Gminie. ~ie tylko Gmina ma problem z finansami 
ale ró""nież powiat, ponieważ spłaca zadłużenia, a wolnych środków jest 8, 000 000 zł, ale 
jakoś trzeba sobie z tym radzić. Jeżeli chodzi o oświatę, to na ostatniej Sesji przyjęto uchwałę 

intencyjną w sprawie otwarcia szkoły technicznej na tereniC' powiatu, szkoły przede 

wszystkim nowoczesnej, która będzie wprowadzać takie zawo(h'. których na rynku jest mało, 
będzie potrzeba przeprowadzenia analizy jakich zawodów jest malo i jakie będą potrzebne w 

przyszłości. Zostaje przygotowywany przystanek w Choinilch, ponieważ w poprzedniej 
kadencji ktoś zapomniał o zapewnieniu ludziom bezpieczeńst \\ a przy wsiadaniu i wysiadaniu 

I 
I z autobusu, na dzień dzisiejszy włożone są tam rury i przysypaICc, na razie nie będzie tam nic 

więcej w tym roku, w przyszłym roku na wiosnę postara si, aby był tam ułożony chodnik. 
Obecna wiata co tam jest zostanie prawdopodobnie przeniesiona na drugą stronę 

skrzyżowania z tego względu, że przystanki muszą si, mijać. tt:11l będzie również zrobione 
dojście i wyłożone kostką, zostanie rÓ'-"'!lież przeniesiony zna:' ..obszar zabudowany", po to 

żeby dojeżdżając już do przystanku samochody zmniejszały preJkość. W Dąbrowicy jest na 
zakręcie przystanek, nawet nie ma znaku, że to jest prz)'stanek, stoi tylko wiata i nic wiadomo 

czemu służy. To ma zostać oznakowane, miejsca przystank(l\\" zostaną przesunięte, będzie 
wałczył razem z Panem Wiesławem Rozbickim aby pl)\\staly zatoki. Było również 

obserwowane eo się dzieje w Międzylesiu, ponieważ był sygnał od Pani Iwony Bajkowskiej i 

Pana Sławomira Rosłona, że skrzyżowanie, które jest prl') szkole nie stwarza żadnych 
warunków bezpieczeństwa, zastanawiano się co tam można Zfllb:ć i pan, który przygotowuje 
projekty takich właśnie skrzyżowań powiedział, że jest to tcm:!t bardzo ciężki, ponieważ z 

której strony by się nie spojrzało to coś będzie przeszkadzać. Ta inwestycja nie ruszy w tym 
roku, ale ma nadzieję, że przebudowa tego skrzyżowania bydzie w przyszłym roku. Gdyby 

była zbudowana droga łącząca Międzyleś z Papiernią i wkdy to natężenie jednak się 

zwiększy i trzeba brać również samochody wic'kszc \0 trzeba będzie zaehov.ać 

bezpieczeństwo. Wspólnie z Radnymi z Tłuszcza jest walka o połączenie Miąsego z 

Międzylesiem, kiedyś w planach było stworzenie obwodnicy Międzylesia. Złożony jest 
'-"'!liosek na chodnik w Międzylesiu. Jeżeli chodzi o Ostl'Owik to nie jest sprawa prosta. Jako 
Radny Powiatowy chciałby aby w każdej miejscowości były chudniki i o to będzie dążył, ale 
wszystkiego nie da się zrobić. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że Pan Andrzćj Orych pięknie mówi o drodze w 
Dąbrowicy, Międzylesiu, wszystko jest ukartowane na 9 Radn) ch. a co z Ręezajami? Czy wie 

coś o modernizacji drogi w Ręezajach Polskich') CZ) /lożyl jakiś stosowny wniosek co do 
Ręczaj Polskich? 
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Pan Andrzej Orych powiedział, że Pani Jolanta Salatiska n~~lsi zrozumieć pewne rzeczy. 
Wnioski do budżetu nie zawierają remont(l\V dróg. naklaLkk, jeżeli ta droga byłaby 

przebudo'ń)'wana to wtedy składa się wniosek do budżetu. a do WPI składa się poważne 
inwestycje, a nie chodnik czy nakładka. Nakładki nie sklada siy nawet do planu budżetowego, 
takie są 7~sady i trzeba je znać. Jeśli chodzi o nakładk: to będzie tak jak było w tym roku, 
będzie na wiosnę objazd i tam gdzie są spra'ń)' naj\\'użniejsze tam będzie wykonywane. 
Dodał, że jeżeli chodzi o nakładkę w Ręcząjach Polskich to P~\J1i Jolanta Sałańska może być 
spokojna. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, że złożyła do Starostwa \\niosek do budżetu z Ręczaj 
Polskich i Ostrowika. Dodała, że Pan Andrzej Orych powiedział. że w pierwszej kolejności 
będzie chodnik w Międzylesiu, natomiast chodnik w Rc<:zajach jak i w Ostrowiku jest na 
pierwszym miejscu, ponieważ tam jest tragedia, po zapll7Jlaniu się z problemami 
mieszkańców Ostrowika to usłyszała, że jest brak zainteresowania tą miejscowością. Zwróciła 
się z prośbą o budowę chodnika w miejscowości Ostrowik przy drodze powiatowej w 
kierunku Zabrańca oraz połączenie oświetlenia ulicznego przy drodze powiatowej również w 
Ostrowiku, ponieważ tam chodzą dzieci do szkoły, a nic w l\li"dzypolu gdzie lampy będą 
dochodzić do lasu. Poprosiła aby pan Andrzej Orych rozdzielil nie tylko na 9 Radnych ale 
również dołączył resztę 6 Radnych. Dodała, że Pan Andrzej Orych mieszka w Ręczajach i 
niech na nie spojrzy, ponieważ jeździ ta drogą i wyjeżdż~ljac z zakrętu w kierunku Wołomina 
nie ma lamp, nie ma chodnika, a tam dzieci chodzą do szkoly. \\\stępują śmiertelne wypadki. 
Poprosiła o rozsądek i żeby te lampy powstały. Poprosiln również aby Pan Andrzej Orych 
'ń)'stąpił do Zarządu Dróg Powiatowych o wycinkę kuc\\ ów. gnlęzi, które zwisają nad ulicą, 
o przepust, który znajduje się kolo Pana Szczęsnego, ponieważ jest tam zarwany krąg i nie ma 
odejścia wody do ro\w. 

Pan Andrzej Orych powiedział, że chciałby wypro\\'((dzi~ Pani,! Jolantę Sałańska z błędu, 
ponieważ nie ma żadnej rozgrywki 9:6, więc proszę nic stawiać \<l:~ich zarzutów. Jeżeli chodzi 
o spraw)', które porusza Pani Jolanta Salańska nie \\d10dz" \\ zakres kompetencji Rady 
Powiatu. Przepusty wykonuje sam mieszkaniec, a pod szosą lo )u!cży faktycznie do powiatu. 
Rozmawiał z sohysem Ostrowika i się cieszy, że przć(IIL'i'.yl mll kopię pisma, które złożył. 
Zapytał w jaki sposób ma zabiegać o czyjeś sprav,')' jc~.el i nic o tym nie wie? Jeżeli ktoś do 
niego przychodzi na przykład tak jak było z przySl:lll!:Clll n;\ Choinach, przyjechał Pan 
Ludwiniak i powiedział jaki jest tam problem, dlatego leż w czerwcu zostało złożone pismo. 
Je7..eli ktoś chce z nim rozmawiać to 'Wtedy będzie wiedz;:I!. że :,toś walczy o coś swojego i 
będzie chodził dotąd aż lO osiągnie, a jeżeli teraz się dO\\i:Jdujc, je został złożony wniosek, a 
on nie wie, że cos takiego zostało złożone. Poprosił" k"pic II niosków, które Pani Jolanta 
Sałańska złożyła żeby wiedzieć na czym się opierać, ponieważ "ie wie co było składane. 

Pani Jolanta Sałańska poprosiła również o kopie wniosków jakie złożył Pan Andrzej Orych. 
Dodała, że jako Radna, która wybrało społeczeństwo 10 "tara si,' coś dla tego społeczeństwa 
robić. Dodala, że Pan Andrzej Orych również sam PO\\ inićn wi~dzieć co trzeba zrobić, jakie 
są braki czy usterki, 
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Pan Andrzej Orych powiedział, że do Pani Jolanty S;llaJlskiej !ównież przychodzą ludzie i 

I mówią co potrzeba i taka jest praca Radnego i należy razem współpracować, a nie patrzeć na 
jakieś podziały. 

l Pan Bogusław Ulejczyk zapytał Pana Andrzeja Orycha, pOl1iewa'ż w poprzedniej kadencji w 
powiecie była rozmowa i sam był świadkiem na temat budOI\ y czy przebudowy drogi w 
Turzu w kierunku Wołomina i czy w tej Radzie jest coś mlJllione na ten temat? Poparł 
wniosek o budowę chodnika w Ostrowiku i zapytał kiedy Pan Andrzej Orych ma zamiar si" o 
to ubiegać? 

Pan Andrzej Oryeh odpowiedział, że na pewno w tej kadc:lcji. )onieważ jest l. 000. 000 zł 
wolnych środków, wi"c wszystko w miarę możliwych ~rodkólV. Dodał, że rozmawiał ze 
Starostą i otrzymał informację, że budżet jest bardzo nk:duż) lO będzie robione to w ten 
sposób, że w każdej gminie zostanie coś zrobione. Pmvied;;:ial. ze na pewno będzie walczył 
aby powstał nie jeden tylko na przykład dwa chodniki w przyszl \ 111 roku. Rozmawiał już na 
temat chodnika w Ostrowiku i usłyszał, że raczej są mizerne szanse, ponieważ tam w sumie 
nie jest dużo mieszkańców, czeka spokojnie na kolejne kroki. a S\'lnacja sama się rozwinie. W 
przyszłym roku będzie budowany chodnik w Cięciwie. da:ej bdl.ie rozbudowa drogi trzeba 
będzie to wszystko dalej pociągnąć, a przy dużym ruch~, jest :0 p(l:rzebne. 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że w Ostrowi ku jesl llI"lo mieszkańców tylko ile 

"''Ypadków potrzeba aby coś zaczęło się robić, poniew"" tam ciCSI duże natężenie ruchu. 

Pan Andrzej Orych odpowiedział, że to nie są jego sllJwa lylk():~ powtarza i rozumie Pana 
Bogusława Ulejczyka. Dodał, że w jego założeniach ]1mgr:.:no\\ \ ch jest ten chodnik i nie jest 
tak, że go pomij a. 

Pan Leszek Blaszczak powiedział, że na drodze POŚ\\ idnc Kn::';,i Górki są trzy przepusty, 
na które były składane wnioski w sprawie wycinki drze\\, pOilicC\\aż tam jest bardzo słaba 
widoczność i zapyiał na jakim to jest etapie? 

Pan Andrzej Orych odpowiedział, że na Sesji wspomir.:tl (1 \\oli Ręczajskiej ale były 

naczelnik tłumaczył, że nie ma pieniędzy, ponieważ po zimie jC'1 bardzo dużo napraw, a to 
jest prawda, ponieważ powysadzało asfalty. Aby kOSZI\' napmw dróg były mniejsze to trzeba 
je doprowadzić do porządku, czyli musi być odpo\\ kdnic od" "dnienie, drożność rowów, 
wycięcie zarośli. Wspomniał kiedyś, że na tej IraSle zarośla "chodzą już na jezdnię i z 
zapewnień większość pieniędzy będzie właśnie przeznaczona 11" lo. żeby w przyszłym roku 
zrobić drożność rowów, wycinkę krzaków, żeby to wszvslko : 'czyścić. Trzeba zrobić to 
sposobem gospodarczym, pewne takie drobne roboty. które ni~ '.\ ymagają dużych nakładów, 
a nawet przetargów. Takie rzeczy będą mogli zrohić m:w::l 'i!'ażacy aby sobie zarobić. 

Zapewnił, że ciągle o tym przypomina by te rowy udrclżnić:. \\\,' krzaki oraz zepchnięcie 
nadmiaru ziemi z pobocza, ponieważ gdy woda nie 11'" odpl\'\Vt: / iczdni to jest wiadome, :Z.e 

pobocza będą wysadzane. O tym problemie wspominal na Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy bardzo podziękował Panu i\ndf/c (llVi Orychowi - radnemu 
Powiatowemu i zapewnił, że częściej będzie zaprasz,m)' na Sesje lZudy Gminy, ponieważ jest 
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dużo pytań. Dodat że są jeszcze trzy podania, które muszą być p:ndłożone Radzie i poddać 

je pod głosowanie. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośba do Pana Andrzeja Orycha żeby uderzyć bardziej ze strony 
Radnego Powiatowego aby współpraca z Gminą była ściślcjvCl, Dodał, że Ostrowik jest 

bardzo ważny i również złożył wniosek do WPI, poniewaz ]1:"/.\ Dworcu Wileńskim jest 
pozamykane i cały ruch idzie w kierunku Okuniewa, tell eill)dnik jest potrzebny dla 
bezpieczeństwa. Dodał, że Starosta powiedział, że jest już wyllajcla koparka i we wszystkich 

gminach będą udrażniane rowy przy drogach powiatowych. 

Pan Andrzej Orych powiedział, że ta koparka będzie również uż, \\ una do udrażniania rowów 

melioracyjnych i jest taki zamiar, że jak ona wyjedzie na II i'hl,'; to wróci dopiero późną 

jesienią· 

Wójt Gminy powiedział, że to wszystko jest Vi raneach v.SP''::,IC) i porozumienia. Jeżeli 

chodzi o sprzątanie poboczy przy drogach powiatow::ch to Zar/"j bardzo często się od tego 
uchyla, ponieważ każdy powinien odpowiadać za własne śmieci i warto zwrócić na to uwagę i 
to tez jest prośba do radnego Powiatowego aby zwróci t na to u\\a:cc, 

Pan Andrzej Orych powiedział, że te śmieci są wyrzucilnć przez mieszkańców, nawet 
przymierza się aby jednemu Panu zwrócić uwagę, ponie",;:;., IllZ nie raz go widział jak 

v.yrzuca śmieci. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował razjeszczć Panu ,\l1l:r/~.iowi Orychowi. Dodał, że 

ma jeszcze trzy podania. 

Pani Maria Staszewska poprosiła Przewodniczącego Rady (idei'l) "zabranie głosu w sprawie 
udzielenia odpowiedzi Panu Sławomirowi Roslono\\ i na km::l ,':'1gi W Dąbrowiey i lanlp 

w Międzypolu. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Skarbnikowi Gllli":,, 

Pani Maria Staszewska poinformowała, że na drogę w Dąlm)\\,lc\ odbył się przetarg i była 
zaplanowana za mała kwota i jest propozycja odno~I1ie św,[!;, ,," które były planowane na 

Cygów, ponieważ tam jest inwestycja, została podpisana 111:1',) .. 1 odnośnie dokumentacji, 

więc środki powinny zostać w budżecie, ponieważ trzeba zaph:ci(, a pozostałą kwotę około 
50. 000 zł przenieść na drogę w Dąbrowiey, ale to wymaga llcl"'ldy Rady, Zapytała czy ma 

przygotować taki projekt na najbliższą Sesję, która POWillll,1 odbyć w listopadzie ze 
względu na uchwały podatkowe. Cygów zostałby uj\?ty w proj,L,::c budżetu na 2012 rok, w 

tym roku zostałoby zapłacone za dokumentację i w przyszhT (, ";'1 ruszyłaby ta inwestycja. 
Kolejna sprawa dotyczy lamp w Międzypolu, na założenie w,':'.' "I,ich lamp w budżecie jest 
zaplanowane 40, 000 zł i jest propozycja aby zrobić Międz:p,ll", II za pozostałe zapłacić za 
dokumentację, 10, 000 zł powinno wystarczyć na zleconą doku::LT\ację dotyczy to Zabrańca, 
Poświętnego, Choin oraz Dąbrowicy, a w przyszłym roku 11\ 1:- :obione właśnie te lampy, 

można je również robić zimę. Po zatwierdzeniu budżetu \\ ' ;,':wszej kolejności robione 
byłyby właśnie te lampy, Środki planowane na inwestycję \\ ~,l;,',;/desiu, zostało tam niecałe 
80, 000 zł po zapłaceniu za dokumentację, a w oświacie ju:/ ,':/\ planowaniu budżetu było 



wiadomo, że na oświatę jest za malo pieniędzy i jest takie roZ\\ i:I/,I\:1ic aby te środki pozostałe 
z remontów wziąć na zapłacenie ZUS - u za miesiąc listopad, a c:lość zadania remontów ująć 

w budżecie na 2012 rok w całości, Dodała, że z miesiącem grudl,lc:n wejdzie się w nov"Y rok 
i to może być tak zrobione, ponieważ ZUS jest do 5 stycznb, fi I','c!atek do 20 stycznia, więc 

nie będzie żadnych odsetek 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał podanie Pani AgIO;,>';',; Muchy oraz Pani Teresy 
Radomskiej w sprawie kupna budynku w Kielczykowiżni" K, \\ której mieściła się szkoła 
podstawowa oraz placu, na którym znajduje się ta szkoła, Lk,'IIL że te dwa podania były 
przekazane Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i (j();;:'odarki Komunalnej celem 

zaopiniowania, Komisja odpisala, że skład komisji jest bardzo mały aby podjąć stosowną 
decyzję i zwróciła się z prośba aby sprawę przedstawić na S::,li Rady Gminy, Zapytał co 

Radni myślą na ten temat? 

Wójt Gminy poprosił aby na ten temat wypowiedział si<; 1'1111 I : ,'!c!usław Ulejczyk oraz Pan 

Leszek Błaszczak, ponieważ oni lepiej znają tą sprawę, Dn,U, ze w tej szkole mieści się 
punkt wyborczy i zostało to zostawione w makabrycznym Slcll1;ć, 

Pan Leszek Błaszczak powiedział, że tam sprzątał i były IltI': ' :cDntenery śmieci, Był tam 

straszny "syf" ponieważ tego inaczej nie da się nazwać, :\i,' dbało się o nic tylko się 

mieszkało, 

Pani Teresa Szulim Sołtys Wsi Kolno powiedział<:, że ,/', ~ ,,:az plac należy do Kołna. 
Zanim zostało to przygarnięte do Gminy, Postawione by!) 1/1'1 :,,1 l1órki, które się rozpadły, 

tam nikt nic nie robił, gmina naprawiała dachy, ciągle b, I balagan. Dodała, że Pani 
nauczycielka dostawała tak samo pensję jak każdy kto pr::cujc, Jllzez tyle lat mogła sobie 
zapewnić w innym miejscu kąt i zamieszkać, To należy d" ",,,!cezności i nie nałeży tego 
sprzedawać, 

Pani Beata Bońska powiedziała, że ta Pani wie jaki lam j~Sl ,I, ",.Im i mimo wszystko chce 
tam zainwestować, 

Pan Bogusław Ułejczyk powiedział, że dziękuje tym naue/,' c ,'\,.;)1, że pracowały tam tyłe 

łat i uczyły dzieci ale nie potrafi wybaczyć dyrektorce, że l:.",,, 'hl do zamknięcia szkoły, że 
nie starała się, jedynie co to zebrały podpisy ale nic \vięcci, I'll\\cdział, że Sekretarz Gminy 
może stwierdzić ile razy przed w'Yborami trzeba byio 1:11'1' ,/:" i prosić żeby sprzątnęły 
swoje własne rzeczy, nie chodziło o to żeby grabić cI-y k,'"i:' : d: :,przątnąć własne rzeczy, 
Nawet psy nie były wyprowadzane tyłko wypuszczane nu '"k', Punkt wyborczy został 

zamknięty, ponieważ tam nie można było wejść, trzeba b) II " :l1lienić zamki. Dodał, że 
takiego gospodarza i opiekuna to "pożal się Boże", ,;eżeli Cl: ' , o dach to chciełi żeby na 
sanlochód nie padało to zostały przybite dwa drążki i zap!',](':,·" l i.eby na zimę można było 
wstawić samochód, więc to nie była żadna inwestycja, Je:;.·:]i C': ";i o działkę to w Gminie są 

dokumenty w sprawie działki, mieszkańcy maja wstqm" '!I", '/:llVarcia kupna tej działki, 
to były chyba lata 50 -te, Wszelkie dokumenty w tej spray,:,' " ;cdzieś w Gminie, Działka 

przeszła na własność Gminy, gdy za poprzedniego W,"jl'" 'l uwłaszczenie gruntów, 
komunalizacja, wtedy ani mieszkańcy Kolna, Kielcz) klm 1/11,' , Woli Ręczajskiej nie byli 

\ 

I, 
l 



, 

I 

powiadomieni o tej sytuacji, ani sołtys wsi, ani mieszkańc\, J ),,,, [cdziano się o tym po czasie, 

gdy został Radnym i chciano sprzedać działkę, na klón:j d/:,:,,: jest wywiercona studnia, 
j 

I 
wtedy się okazało, że na te obie działki jest wspólna kskga \\ 'Z\'sta założona, Obie Panie 
zdewastowały ten budynek, a nie doprowadziły do porz~dktL \\ piśmie było powiedziane, że 
dzierżawiła, tam nawet nie zasadziła dla siebie warzyw, Z \VI"" l: ,:<; do Rady z prośbą o nie 
dokonywanie sprzedaży tego budynku z działką, ponilOważ 1:'/cb:: I,~dzie przyjechać i spotkać 

I 
się z mieszkańcami Kolna, Kielczykowizny z tymi lucih::. I "'!\'e:h podpisy widnieją na 
dokumentach, że opłacili ta działkę w latach 50 -tych, POt':,,,;: " /:micchanie tej sprawy, 

• 

I 
Pan Sławomir Roslon powiedział, że nalezy się wspólni,' Z;jl' . ;lm ić, ponieważ to nie tylko 
chodzi o Kielczykowiznę, ale na przykład w Międzylesiet SlO: l" :,;\ nek po dawnym ośrodku 
zdrowia. Trzeba się zastanowić jak takie budynki mOLna /ag'''.:, ',[:trować, czy one mają stać 
tak jak teraz i dalej niszczeć, cos z nimi trzeba zrobić. ;\;: .\ k"i\ lesiu są pewne próby aby 
pozyskać pieniądze i przywTócić ośrodek zdrowia, NaL/.\ ,:'.Ie Jziałki zagospodarować, 

wynająć komuś kto będzie o to dbał i prowadzić nad tym "",[,,'1', ponieważ szkoda jest tych 
budynków sprzedawać, 

J 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu 1l1'1,lt:\Yllwi Ulejczykowi za 
przedstawienie sytuacji. Dodał, że trzeba zająć jakieś S1<1I10\\ '. l, znproponował aby podjąć 
oświadczenie, ponieważ uchwały nie ma takiej potrzc:by, lk,.:; podjąć oświadczenie, że 

Rada Gminy nie wyraża zgody sprzedaży. Zapytał kto / [" ':: ,';1 jc?st za tym aby udzielić 
odpowiedzi, że Rada Gminy nie wyraza zgody na sprzed,\/. 

Głosowanie: 14 głosów za, Chwilowo nieobecny Pun Jm,<:'.\ J<icJczyk (Nowe Ręczaje). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gmi: ",'\11': nie wyraża zgody na 
prośbę o umożliwieniu kupna budynku w Kielczykowiźl' " " :ĆJrym mieściła się Szkoła 

Podstawowa w Woli Ręczajskiej oraz placu na klórync :,' ."lck się znajduje dla Pani 
Teresy Radomskiej i Agnieszki Mucha. Następnie przed,;;\\ I .. olejne podanie Pana Janusza 
Krzyżewskiego, które jest związane ze sklepem oraz /chr: ::ie111 Wiejskim, które miało 
miejsce w miejscowości Krubki Górki. Podanie dOl) u: l" 
wydzielenia sklepu w miejscowości Krubki - Górki, Dot! • 
to aby wydzielić ten teren około 1000 m2, a z tym tcrenc, ," 
tam dojść do jakiegoś wypadku i nieszczęścia, Ody ktoś lr; \\ 
się zawalić, coś z tym trzeba zrobić, ponieważ czas plyni,'. 

Pan Janusz Krzyżewski powiedział, że czasem musi ta!1' SI' 

stamtąd wypraszać, ponieważ w lato tam młodzież pu:esi:1 lu: ,', 

Wójt Gminy poinformował, że dostał od Przewodnićz'lcc ". 
jest już zielone światło i tym tematem zajął się już gCI)d<.:lr 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że można pod:"c' 

)': 'Śl1y o podjęcia działań 

:: .'sl:miem tego podania jest 
: ,w< zrobić, ponieważ może 

I ':.? to moze w każdej chwili 

:,:lr/\'l11ywać i towarzystwo z 

,i,mo w tej sprawie więc 

"Ś\\ iadczenie, ze wyraża się 

I 

I 
I 
I 

zgodę na podział działki w celu prowadzenia tam sklep,1, r ,;,'\\'a:l: była już rozmowa z 
sołtysem na ten temat i można by zrobić koło sklepu plac ," ,ali, I'"nicwaz ten teren zostałby 
jako gminny i utrzymać tam porządek. Sklep byłby ("1.1; :' :noże i sprzęt nie byłby 



( 
zdewastowany, a z resztą trzeba się zastanowić, poniew,j II' elui l niszczeje oraz zagraża 
niebezpieczeństvvu. Zaproponował podjęcie oświadczenia. I,L IZct,:a Gminy v.,raża zgodę na 
podział tej działki aby był tam prowadzony sklep oraz ć\WIHU:lJne miejsce dla ogółu na 
przykład plac zabaw. 

Głosowanie: 15 głosów - za. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś majc:;zLze.: ki," ';'":1W) bieżące? 

l Pan Bogdan Ulejczyk Sołtys wsi Zabraniec powiedział je' ')\!;I ,',\'SKusja na temat pewnych 

I 
przesunięć budżetowych i zwrócił uwagę na przepusty pud dl\lgall1i gminnymi, na wiosnę 
będzie to bardzo duży problem. Dwa domy w Zabratlcu są zagrożone. ponieważ mogą zostać 
zalane, a wtedy będzie potrzebna interwencja straży, W okresie \\ ic)sennym dało się tą drogę 
rozkopać i wodę spuścić, natomiast zimą strażacy rc:cznie lego nic rozkopią, Dodał gdy będą 
komisje na temat budżetu, aby pamiętać o przepustach nied:\,j!1\ l,l pod drogami. 

I Pan Jarosław Kileczyk (Turze) złożył pismo w imicEiu KJu>t. Iz .. ,!,.vch do Przewodniczącego 
Rady Gminy w sprawie v.,niku zakończenia SpraVi) \V probratllr/c (pismo stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 

I Przewodniczący Rady Gminy poinfonnowal, że też takie 1'::;111 ' wplynęło od Pani Jolanty 
Sałańskiej odnośnie udzielenia infonnacji publicznej i ma L' IJ 'CI odpowiedź, która zostanie 
przeczytana. Dodał, że jako Radny, a nie Przewodniczący nic stroną tego postępowania, 
Rada Gminy też nie była stroną tego postępowania, 1'0'1'1'''\\ Tie zostało zakończone na 
elapie postępowania w sprawie i jako Przewodniczący Rad,' i j~l; " Radny nie ma uprawnień 
do tego aby v.,stąpić do Prokuratury aby stosowne postal1(lwicni,' wydała, ponieważ nie ma 
legitymacji prawnej do tego. 

Pan Bogusław Ulejczyk powiedział, że w tej sprali ie Rad<l i ') in iuinfunnowana o wszczęciu 
postępowania. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że była puinfon\[. \\'<ln 

I Pan Bogusław Ulejczyk stwierdził, że teraz Rada powinna hyć po\\'illdomiona o zakończeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Rada nic jes: ,,,"111:' :,'go postępowania i nie ma 
legitymacji żeby występować. Zgodnie z ustawą o S:lI1lOI'Z<\ '.;C ,':::l1nym Gminę na zewnątrz 
reprezentuje Wójt Gminy, jeżeli Wójt uważa, że powinie'::l1 :0 postanowienie lo niech 
Wójt wystąpi ale Wójt tak samo jak Przewodnicząc) ni" je:. :;:ro : lego postępowania. 

Pani Jolanta Salańska ,apytala czy nikt nie wie jakić jes: za:,,,,\~Z,, I:C sprav.,? 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że proce d lira br. 

! jest dv.uetapowe, jest postępowanie w sprawie i pr/ććillk 

( 
w sprawie, bądź na etapie przygotowawczego, Rad" Glll;ll.\ 

jak napisze takie pismo to Prokuratura odpisze, że ni,' b) I· 

j 

J 

'uL ',l1a tym, że postępowanie 
'. ,,", Zakończyło się na etapie 

,', , :cgitymacji żeby wystąpić, 
.11.) .: Je, 

I 
I 



l, 
Pani Joanna Wyszyńska - Orszulak powiedziała, że stromL którn nie jest stroną nie otrzyma 

orzeczenia, które zapadło w danym postępowaniu, niestety II!kie Sil przepisy, 

Pan Bogusław Ulejczyk zapytał, a jeżeli Rada zo,[:t,,, z'i\\iadomiona o wszczęciu 

postępowania? 

Pani Ewa Zaręba - Sycik powiedziała, że powIOna n\wnici zostać powiadomiona o 

zakończeniu. 

Wójt Gminy powiedział, że ktoś złożył zawiadomicnic o I"zćst~p,twie i ta odpowiedź musi 

być. Dodał, że jeżeli chodzi o Wójta to wystąpił do I'rok::::',' z ,.:powiednim wnioskiem. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś ma jC'szezc j"k:cś \\nioski? 

Pan Jarosław Kie\czyk (Nowe Ręczaje) powiedział, że zbliżajq się święta i chodzi o teren 

wokół cmentarza, zorientował się, że to są tereny prywatne, ale teren jest zarośnięty, Źle to 

świadczy o Gminie Poświętne, ponieważ ludzie prz)jc'i, ',:.Iją ".:w·icdzać groby zmarłych. 

Powinno to zostać jakoś przykoszone, a wtedy poprdwil.' \l. wij: 'lllKk tego cmentarza. 

Wójt Gminy powiedział, że chciał równać ten teren i Jl"\\nll Palli położyła się pod koparkę. 

Tam jest kilkunastu właścicieli, temat był już zac,::,:t: jeszcze z poprzednim proboszczem. 

Dodał, że gdy poprawił tam drogę to od razu przyszlo kij:a osób I. pytaniem dlaczego zrobił 

tam drogę i na jakiej podstawie, Tylko uregulowanie pnm l!ć może !ozwiązać tam problem. 

I Przewodniczący Radny Gminy powiedział do Panu Jm\ 'lWU Kic 'zyka, że wniosek jest jak 

najbardziej zasadny ale jeżeli ktoś się kładzie pod koparkc (o n'c n:!1żna za bardzo nic zrobić. 

Pani Teresa Szulim Sołtys wsi Kolno poprosiła aby z\\ n'·cii: m,,:c'~ i załatwić według prawa 

w sprawie pobierania dwóch diet przez Pana Janusz:! :' ;zcz:,łb'\\skiego za Radnego i za 

sołtysa, trzeba to jakoś uregulować. 

Pani Ewa Zaręba - Sycik powiedziała, że sytuacja jest : :yk skl:;llikowana, że w uchwale ł 
I nie ma zapisu, zabraniającego pobierania diety z tytuł li ,ołt,vsa j::::o organu wykonawczego 

l 
sołectwa i nie ma takiej samej uchwały zakazujące' pobic'rUl!i<! d:c':)' z tytułu bycia Radn]ID, 

Więc dopóki to nie będzie uregulowane to sloso\\ \',:1 uchwaL: zabraniającą pobierania 

podwójnej diety co w tym momencie jest dozvil>lon-.:. I'owicd/ ,da do Przewodniczącego 

Rady Gminy, że należy podjąć stosowna uchwałę aby to w>'?gulo\'.:ć, 

I 
I Wójt Gminy powiedział, że był sołtysem kilka ła.!:l)C1' lat i n:c pobierał ani prowizji, ani 

żadnych innych diet. 

Pan Janusz Pszczółkowski powiedział, że na rOC!, , li jlod"jnych diet nie pobierał, 

ponieważ Pani Siwak powiedziała, że się nie należy, a p,', ,iej doS[ " ::lformacj:,:, że jednak się 

należy i wziął te pieniądze. Dodał, że zrzeka się tych pkl" dzy, 

1 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Pan .hIllUS/. :',zu.{,łk,,;\Ski zrzekł się pieniędzy. 

I Pani Teresa Szulim poprosiła aby jej odpowiedzieć CI\ Pan JU!lISZ Pszczółkowski będzie 

pobierał pieniądze czy nie? 

I 
I, 

I 

I 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nasza G,'1ina j es l bardzo mała ale właśnie 

zdarzają się takie problemy typu luk w prawie, która n i~ I'rzewiduj c, że ktoś jest jednocześnie 
sołtysem i radnym, Dodał, że na przyszłej Sesji zosklie podjcta uchwała, która będzie 
korygowała i dokładnie rozróżniała ten przypadek, a dz:aj Pan ,b~lISZ Pszczółkowki zrzekł 

się diety za sołtysa. 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim / . rrzybyc:ć i zamknął X Sesję Rady 
Gminy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 

Patrycja ~kUS - Ref. Ds. Rady 
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